
PROJEKT 
Protokół Nr XLI/2021 

z XLI sesji Rady Miejskiej 
w Sokółce w dniu 16 sierpnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 15.08, zakończono o godzinie 18.15. 
Przewodniczył: Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce,
Protokołował:  Kamil  Piotr  Jurgiel  –  Wydział  Gospodarki  Komunalnej,  Rolnictwa  i  Ochrony
Środowiska

Obecni: 
1/ Radni: wg załączonej listy obecności. 
2/  Burmistrz  Sokółki  Ewa  Kulikowska,  Zastępca  Burmistrza  Adam  Juchnik,  Pełnomocnik
Burmistrza Antoni Stefanowicz- wg załączonej listy obecności., 
3/  Sekretarz,  Skarbnik,  Kierownicy  Wydziałów  Urzędu  Miejskiego,  jednostek  organizacyjnych
Gminy oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy obecności. 

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie na
tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 
Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2021 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na

lata 2021-2031.
4. Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  dostarczania  wody  i

odprowadzania ścieków
na terenie Gminy Sokółka i przekazania go do zaopiniowania.

5. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad
zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sokółka.

6. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich
przebiegu.

7. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Sokółce.
8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego

dotyczącego  przekazania  Gminie  Szudziałowo  zadania  Gminy  Sokółka  z  zakresu
organizacji publicznego transportu zbiorowego.

9. Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego podwyższenia kapitału zakładowego
Spółki pod
nazwą  Przedsiębiorstwo  Produkcyjno-Usługowo-Handlowe  „Agromech”  Spółka  z
ograniczoną
odpowiedzialnością w Sokółce.

10. Projekt uchwały sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych i
publicznych szkół i placówek oświatowych oraz osoby fizyczne i osoby prawne niebędące
jednostkami samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości
ich pobrania i wykorzystania.

11. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  udzielenia  pomocy  materialnej  o
charakterze socjalnym dla uczniów mieszkających na terenie Gminy Sokółka.

12. Zamknięcie sesji.
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Przebieg posiedzenia. 

Piotr Karol  Bujwicki  Przewodniczący  Rady Miejskiej: Dzień  dobry  Witam państwa bardzo
serdecznie  na  41 nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  w  Sokółce  zwołanej  na  prośbę  panią
burmistrz z tego miejsca chciałbym przywitać bardzo serdecznie wyjątkowo nie zacznę od pani
burmistrz  tylko  mamy  tutaj  pana  posła  na  sejm  Rzeczypospolitej  Polskiej  pana  Mieczysława
Kazimierza  Baszko. Witam  bardzo  serdecznie  panią  burmistrz  panią  Ewę  Kulikowską.  Witam
zastępcą burmistrza Adam Juchnika, nie widzę pana Adama Kowalczuka, chyba nie ma, tak. Witam
panią  Skarbnik.  Witam obsługę prawną urzędu. Witam kierowników kierowników i  dyrektorów
jednostek  organizacyjnych  Gminy  Sokółka.  Witam gości  Witam  pana  Czesława  Sańko  z  rady
seniorów. Witamy serdecznie panie Czesławie. Witam państwa radnych. Szanowni państwo zanim
przejdziemy do porządku obrad, zgłosili się mieszkańcy z prośbą o zabranie głosu, także bardzo
proszę tak.

Ewa Kulikowska - Burmistrz Sokółki Jeżeli tak, jeszcze ja. 

Piotr Karol Bujwicki Przewodniczący Rady Miejskiej: bardzo proszę pani pani burmistrz

Ewa Kulikowska - Burmistrz Sokółki: to zanim mieszkańcy tylko chciałam państwa zaprosić
wszystkich, nie wiedziałam, że będzie pan poseł bo bym osobiście wręczyła zaproszenie ,  ale dla
danych mam dzisiaj zaproszenie na otwarcie kamienicy Tyzenhauza który odbędzie się 25 sierpnia
jako że prawdopodobnie nie spotkam się z państwem nie będzie sesji do tego czasu więc pozwolicie
że państwo że dzisiaj rozdam zaproszenia
Piotr  Karol  Bujwicki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:  dziękuję  bardzo  oddaj  głos,  bardzo
proszę o przekazanie mikrofonu, jeżeli jest tutaj.

Paweł  Borowski:  Halo  tak.  Dzień  dobry  witam  pani  Burmistrz,  szanowna  Rada  miejska
przyszliśmy tutaj razem z panią Ewą oczywiście też  reprezentujemy innych mieszkańców gminy
Sokółka, miasta Sokółka i w ich imieniu zwracamy się do pani burmistrz .A o właśnie widziałem
panią burmistrz, ją pani burmistrz trochę wcześniej, widziałem z tyłu, tak. Także zwracamy się do
pani  burmistrz  apelem o  przyśpieszenie  prac na  studium  uwarunkowań  zagospodarowania
przestrzennego  dla  miasta  Sokółki  oraz  przyjęcie  możliwości  zabudowy  mieszkaniowej
wielorodzinnej  dla kwartału pomiędzy ulicą Białostocka a  Modrzewiową.  Kwartał między tymi
ulicami  czyli  Białostocką,  Modrzewiową to  obszar  który  jest  praktycznie  niezagospodarowany,
jednocześnie ani pozostali znani mi właśnie  właściciele, nam właściciele tych sąsiednich terenów
nie  są  zainteresowani   realizowali  w tym obszarze  zabudowy jednorodzinnej  ani  tym bardziej
przemysłowej .Jesteśmy natomiast zainteresowani odpowiedzieć na potrzeby mieszkańców Sokółki
w  tym  miejscu  zrealizować  kompleks  budynków  mieszkalnych  wielorodzinnych  będą  one
stanowiły harmonijną całość i będą mogły zasilić około 80 mieszkań właśnie naszą społeczność
lokalną.  Ten  pomysł  zagospodarowania  jest  wynikiem  ogromnej  liczby  zapytań  ze  strony
mieszkańców  Sokółki  jak  wiemy  Sokółka  cierpi  na  deficyt  lokali  mieszkalnych  Od  wielu lat
Postępu postępowały to budował tych lokali postępowała w bardzo wolnym tempie. Dużo osób
mieszka tak z rodzicami dużo osób wynajmuje mieszkania natomiast dzięki takim lokalną byłoby
możliwe właśnie zobaczyć ludzi z naszej okolicy w mieszkanie w przystępnej cenie.  I  chciałbym
podsumować  to  co  przed  chwilą  powiedziałem,  iż  ukierunkowaniem  tego  terenu  na
zagospodarowanie przestrzenne związane z możliwości zabudowy budynków wielorodzinnych z
częścią usługową w płynie bardzo pozytywnie na dzielnice tak zwanych „Cudów” tak na cały te
Zabrodzie  ponieważ  no  Jest  tam  duża  potrzeba  aby  jednak  ta  dzielnica  miała  więcej  lokali
mieszkalnych  tam nie  ma  żadnych  bloków tak  tylko  są  domy jednorodzinne  poza  tym Gmina
Sokółka  również  na  tym  będzie  zasilone  oczywiście  podatkami  od  nieruchomości  tak  W
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przeciwnym razie no wiadomo od te ta dzielnica nie co Zapomniana będzie jeszcze przez kolejne
dziesięciolecia  zapomniana,  gdyż  no  niestety  nikt  tam  w  tej  chwili  nie  buduje  budynków  z
przeznaczeniem dla wielu rodzin także chciałbym tutaj  po prośbie do pana siebie to  pani dużo
państwa  się  zwrócić  tak żebyście  jednak  pracując  te  studium  uwarunkowań  zagospodarowania
przestrzennego no powiedzieli to informację właśnie do siebie i wspomogli właśnie nas właścicieli
tych nieruchomy tych nieruchomości działek abyśmy mogli wykorzystać się nieruchomości No i
pozytywnie  tutaj  na  naszej  mieszkańców  właśnie  w  ten  sposób  żeby  etapami  budować  lokale
właśnie mieszkalne dla tutaj dla ludzi z Sokółki i okolic, także.
Dziękuję bardzo za udzielony głos i wracam mikrofon.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  W tej chwili mamy taki tryb troszeczkę
inny dzisiejszej sesji, więc. Ja rozumiem że państwo zasygnalizowaliście nam swoją potrzebę swój
problem Nie wiem czy teraz pan pani burmistrz, pan zastępca burmistrza pan Adam Juchnik się do
tego odniesie i może zakończmy jakby to sprawę po tym wystąpieniu Pana Burmistrza Dobrze,
Dziękuje.

Adam Juchnik – Zca burmistrza Sokółki: Panie przewodniczący,  szanowni państwo Wysoka
Rado,  ustawa  i  przepisy  wykonawcze  do   ustawy  o  planowaniu  przestrzennym  szczegółowo
reguluje  tryb procedowanie  nad  projektem  studiów  i  rzeczywiście  społeczeństwo,  właściciele
nieruchomości  i  nim  zainteresowani  są  na  różnych  etapach  tej  procedury  włączani   w  proces
skonsultowania i uzgadniania poszczególnych zapisów studium my jesteśmy na etapie w którym już
mieliśmy konsultacje publicznie dostępne dyskusję online i  etap w którym przyjęliśmy wnioski
mieszkańców i to jest jakby to był etap zamknięty czyli wnioski do studium. Wpłynęło blisko od stu
podmiotów,  sto  kilkadziesiąt  wniosków  szczegółowo  odnoszących  się  do  poszczególnych
nieruchomości jak też te części tekstowej projektu  studium. Teraz jesteśmy na etapie rozpatrywania
tychże wniosków i uwag rzeczywiście nie jestem w stanie po państwo żeście się nie przedstawili
odnieść się czy pani złożyła wniosek, natomiast Paweł rzeczywiście taki wniosek  złożył wkrótce
ten  wniosek  zostanie  rozpatrzony.  Podobnie  jak  pan  Paweł  tak  samo  władze  gminy  są
zainteresowane,  żeby  poszczególne  dzielnice,  ulicę  i  miejscowości  poza  miastem  w  gminie
rozwijały się harmonijnie,i żeby jak najmniej przeszkód na ten dokumentacyjnym etapie stworzyć i
maksymalnie nie mogę powiedzieć, że liberalnie bo trzeba postępować zgodnie z zasadą, z literą
prawa No ale jak tam gdzie tylko można i  gdzie to możliwe staraliśmy się te wnioski i  uwagi
rozpatrzeć pozytywnie.  Nie mogę publicznie mówić o wniosku, ponieważ on jest  procedowany
państwa,  natomiast  należy też pamiętać,  że ustawodawca bo to  nie  my i  nie  państwo do kogo
ustawodawca określił dosyć czasami mało przyjemny do właścicieli czy dla miasta były też byśmy
chcieli  żeby  żeby  powstawały  osiedla  i  i  tak  dalej  ale  dosyć  restrykcyjne  zasady  wskaźniki
dotyczące zabudowy różnego rodzaju zieleń i tak dalej więc no jeśli to tylko możliwe i pozwalają
na to przepisy prawa to na wykonawca studium będzie starał się te wnioski uwzględnić prawda I
jeśli chodzi o spotkanie My z przyjemnością możemy się możemy się jakby spotkać tylko proszę
pamiętać że nie będzie to i tak nie mogłem nie będzie to było być części oficjalnej procedury bo te
konsultacje i te elementy formalnie mogli z państwem dyskutować no i one one są przewidziane w
ustawie To tak jak mówię  debata publicznie dostępna, dyskusję nie  pamiętam czy państwo, pan
Paweł być może głos, na pewno był zalogowany jak mieliśmy to publicznie dostępnie dyskusję  i
chyba na czacie też się też się wypowiadał. Mi się ten wniosek osobiście bardzo podoba ,bo może
nie, może „Cudy” nie są dzielnicą, ale no na pewno tego rodzaju inwestycje ożywił aby I proszę
spokojnie zaczekać jakby na na ustalenie będziemy myśleć co  w tym rejonie miasta dalej Ale tak
jak mówisz na pewno Zapewniam wszystkich mieszkańców i zainteresowanych spoza spoza gminy
bo to są często przedsiębiorcy czy właściciele  nieruchomości  którzy mieszkają poza gminą,  że
będziemy się  starali  jak  najbardziej  po  ludzku  i  po  gospodarsku  podejść  do  tego  żeby  miasto
stworzyć taki dokument który pozwoli miastu nie stać w miejscu tylko się rozwijać. Dziękuję za
przybycie i za zabranie głosu.
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Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo. Panie burmistrzu, czy
jest taki już może wstępny termin kiedy rada miejska mogłaby się pochylić na studium.

Adam Juchnik – Zca burmistrza Sokółki: Procedura wygląda w sposób następujący mamy plan
jeszcze w tym miesiącu ostatecznie zakończyć z wykonawcą etap rozpatrywania wniosków i uwag.
Staramy  się,  żeby  jak  najmniej  w  tych  wniosę  rozpatrzyć  negatywnie,  więc  szukamy  takich
rozwiązań, żeby one były spójne z tymi przepisami i zwłaszcza wskaźnikami, więc jeśli by nam się
udało rozpocząć wnioski uwagi do końca tego miesiąca wówczas projekt studium z naniesionymi
uwagami trafiłby ponownie to przewiduje ustawa  do opiniowanie i uzgodnij natomiast już tylko w
zakresie tych, że uwzględnionych wniosków i  uwag.  To zakładam najdłuższy termin uzgodnić i
opiniowania  Ustawa  przewiduje  zakłada, zarezerwuję  dla  Regionalnej  Dyrekcji  Ochrony
Środowiska,  ale  proszę  pamiętać  już mówiłem o  tym  na  tym  etapie  też  jest  taż  kilkadziesiąt
organów i  podmiot który będę musiał się wypowiedzieć. My żeby sprostać i nie położyć całego
dokumentu  uwzględniając  pozytywnie  i  negatywnie  te  wnioski  no musimy  jakby  takie
przygotować,  żeby  to  organy opiniujący  i  uwzględniające  specjalistyczne  od  RDOŚ-siu   przez
wojsko i tak dalej no nam nie uzgodniło by pozytywnie zaopiniowała to co tam wprowadzimy, więc
czasem jest tak że to co byśmy chcieli to wiemy, że w organie ochrony środowiska czy  u innych
podmiotów nie przejdzie. No trzeba uwzględnić po prostu wielorakich złożony interesów różnych
tutaj podmiotów i grup. No i wracając jakby do odpowiedzi. Jeśli uda się to uzgodnić, te wnioski i
uwagi  i  zaopiniować  to  bylibyśmy  drugi  etap,  czyli  wyłożenie  do  publicznego  wglądu.  Już
uzgodnione zaopiniowanego w zakresie tych wniosków i uwag społeczeństwa projekt dokumentu i
myślę że do końca roku rada mogłaby ten dokument mam nadzieję uchwalić pamiętajmy że rada też
na tym trybie, na tym etapie będzie mogła zabierać głos przy czym jakby naruszenie podstaw tego
dokumentu po pierwsze będzie związane z obowiązkiem uzgadniania i opiniowania. Te wszystkie
około studialne dokumenty ona ciągle są w  naszym biuletynie  informacji  publicznej wiele osób,
mówię blisko blisko 100 podmiotów wniosło te wnioski  i uwagi, że także zainteresowanie było
naprawdę duże, także wiele osób liczy na to że w mieście pewne rozwiązania nowe pozwolą ruszyć
ze swoimi inwestycjami do przodu Dziękuję 

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dziękuję  bardzo do biura  rady też
wpływa bardzo dużo zapytań w tej sprawie także będę wiedział co odpowiadać. Dziękuję państwu
bardzo serdecznie dziękuję za odpowiedź. 

AD. 1. 
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Szanowni Państwo, na podstawie listy
obecności stanu faktycznego, co prawda na liście mam 20 radnych,  ale na sali jest  21 radnych,
stwierdzam prawomocność dzisiejszych obrad.  Państwo wraz tutaj z zawiadomieniem o zwołaniu
sesji nadzwyczajnej otrzymaliście porządek obrad, czy, czy są jakieś uwagi do tego porządku.
Nie widzę, zatem przedstawię państwu i gościom głównie gościom porządek dzisiejszych obrad
który się składa z 12 punktów: otwarcie sprawie, projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy
Sokółka na rok 2021, projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy
Sokółka  na  lata  2021-31.  Punkt  4  projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia  protokołu,  projektu
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Sokółka przekazania go
do zaopiniowania.  Punkt 5 projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu
opieki nad  zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy
Sokółka.  punkt  6  projekt  uchwały w sprawie zaliczenia  dróg do kategorii  dróg gminnych oraz
ustalenia  ich  przebiegu.  Punkt  7  projekt  uchwały  w sprawie  nadania  nazwy ulicy  położony w
Sokółce.  Punkt  8 projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia
międzygminnego  dotyczącego  przekazania  Gminie  Szudziałowo   gminy  Sokółka  z  zakresu
organizacji publicznego transportu zbiorowego. Punkt 9  projekt uchwały w sprawie stanowiska
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dotyczącego podwyższenia kapitału zakładowego spółki pod nazwą przedsiębiorstwo produkcyjno-
usługowo-handlowe  Agromech spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w  Sokółce.  Punkt  10
Projekt  uchwały  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  i
publicznych  szkół  i  placówek  Oświatowych  oraz  osoby  fizyczne  i  osoby  prawne  niebędące
jednostkami  samorządu  terytorialnego  oraz trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  ich
pobrania i wykorzystania. Punkt 11 -  Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów mieszkających na terenie gminy Sokółka.
Punkt 12 Zamknięcie sesji. Kto z państwa radnych jest zawsze przyjęciem tego porządkowe proszę
o podniesienie ręki.  Dziękuję.  Ko jest  przeciw.  Kto  się  wstrzymał,  nie  widzę.  Porządek został
przyjęty. 

AD. 2. 
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Przechodzimy do projektu uchwały w
sprawie zmiany Gminy Sokółka na lata 2021. Bardzo proszę panią Skarbnik o przedstawienie tego
projektu wraz auto poprawkami.
 

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki:  Panie  Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni państwo
otrzymaliście drogą mailową projekt zmian w budżecie Gminy Sokółka na rok 2021, jak również w
dniu dzisiejszym w godzinach porannych autopoprawkę z dnia 13 września, sierpnia 21 roku w
zakresie również zmian w budżecie.
Ta  autopoprawka  dotyczy  wprowadzenia  po  stronie  dochodów  i  wydatków  dotacji  celowej  na
zadanie zlecone na organizowanie i świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych. To chodzi o
osoby niepełnosprawne w miejscu zamieszkania kwota to  po dochodach i wydatkach 220 000 zł,
jak  również  wprowadzenie  po  stronie  wydatków  kwoty  100  000,  jako  dotacje  celowa  dla
Sokólskiego Ośrodka Kultury na wkład własny do projektu konwersja cyfrowa domów kultury i to
ma być zadanie  pod nazwą Studio  Kultury.  Z tego co  mi  wiadomo Sokólski Ośrodek  Kultury
pozyskał  te  środki,  środki  na  to  zadanie  w  kwocie  ponad  153  000  zł.  Ponadto  autopoprawka
obejmuje również dowóz uczniów do szkół podstawowych i to jest zwiększenia kwoty 3250 zł w
projekcie uchwały,  które państwo otrzymaliście była kwota 70000 zł i ona wynikała z szacunków
przed ogłoszeniem przetargu. Natomiast teraz już jest po przetargu i wiemy,  że będzie brakowało
właśnie tej kwoty. Ponadto również po przetargu na dofinansowanie zadania Sołectwa Szyndziel-
Gilbowszczyzna  brakuje  1000  zł.  Łącznie  te  wydatki  bieżące  obejmują  kwotę  104250  zł  i
proponujemy zwiększyć  dochody z  podatku  od nieruchomości.  Po  analizach na  obecną jest  to
bardzo prawdopodobne do uzyskania.  Ponadto w załączniku inwestycyjnym pojawiły się cztery
pozycje zmieniane  dodatkowo autopoprawką,  a  wynika to  z  tego,  że po ogłoszonym przetargu
dotyczącym rozbudowy oświetlenia w naszej gminie i umieszczeniu  pozycji   w projekcie zmian
budżetu  który  Państwo otrzymaliście,  okazało  się,  że  jeden  z  oferentów nie  złożył  dodatkowej
dokumentacji  w związku z tym należy uzupełnić środki  w przypadku trzech zadań mianowicie
budowa oświetlenia na kolonii wsi Bachmatówka o kolejne pieniądze tym razem 20 507 zł, budowa
oświetlenia ulicznego na drogę gminnej, chodzi o fundusz sołecki wsi Jałówka o 4180, jak również
wykonanie oświetlenia ulicznego na terenie wsi Bogusze zwiększenie o następne 7513 zł i to jest
łącznie  Kwota  w zakresie  załącznika  inwestycyjnego 32200 zł  Proponujemy zmniejszyć  o tyle
proponowane zwiększenie do budowy ulicy Norwida w etapie pierwszym i środki o ten kwoty
przesunąć  na  rok 2022.  Panie  Przewodniczący czy przedstawić  skrótowo w całość uchwały ze
zmianami budżetu.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Jak radni do tego podchodzą, może
zapytajmy radnych. Chaba, chyba nie Pani Skarbnik.

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki: Jeżeli są pytania to bardzo proszę.
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Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:  Będą  pytania  to  wtedy.  Dobrze,
dziękuje bardzo. Inaczej niż dotychczas poproszę przed otwarciem dyskusji o opinie komisji.
Bardzo proszę pan Piotr Kułakowski przewodniczący komisji

Piotr Kułakowski przewodniczący komisji: Komisja pozytywniej zaopiniowała projekt uchwały,
wniosków nie powzięła, dziękuje bardzo.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo. Bardzo proszę panią
Jadwigę Bieniusiewicz Przewodniczącą Komisji Infrastruktury, 

Jadwigę Bieniusiewicz Przewodniczącą Komisji: Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  uchwały
wraz z przyjętym wnioskiem, aby zostawić kwotę przeznaczoną na wodociąg Wierzchłowce – Stara
Kamionka.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Wierzchlesie

Jadwigę Bieniusiewicz - Przewodniczącą Komisji: Przepraszam, Wierzchlesie – Stara Kamionka
w wersji dotychczasowej i wraz z przegłosowaną również autopoprawką projekt uchwały został
powzięty.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo. Szanowni  Państwo
otwieram dyskusję w tym punkcie. Bardzo proszę pan radny Karol Krokos.

Karol Krokos - radny: Witam Państwa serdecznie. Mam jedno pytanie odnośnie zmian do budżetu
konkretnie chodzi o paragraf 2,  punkt 1 o kwotę 10 000 zł ze środków województwa podlaskiego w
ramach  pomocy  finansowej  przeznaczeniem  na  zakup  sprzętu  ratowniczo-gaśniczego  i
umundurowania dla OSP. Mam pytanie.

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki: Ja już się do tego odniosę.

Karol Krokos - radny:  Jaki jest podział tych środków na jednostki OSP w naszej gminie i od razu,
może  zadanie  drugie  pytanie  bo  w  związku  z  otrzymaniem  dofinansowanie  700  000  zł  na
rozbudowę remizy  rządowego funduszu inwestycji lokalnych, nadal  Pani  Burmistrz nie pochyliła
nad naszą  prośbą i  nie znalazła żadnej kwoty jakby na ten cel w budżecie, czy  Pani  Burmistrz
planuję realizować to inwestycje czy pani Burmistrz  nie planuję realizować tej inwestycji. Dziękuję
bardzo

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki: Odnoście punktu pierwszego, Panie Przewodniczący o
czym mówił, pytał pan  Karol Krokos dotyczyło powiem tak.  Otrzymaliśmy środki te 10 000 w
treści  było jedynie  OSP.  Natomiast  na chwilę  obecną nie  mam jeszcze dostępu do umowy  w
zakresie  podmiotowym  czy  nie  wiem  jeszcze  których  jednostek  to  dotyczy.  Jeżeli  trzeba  po
otrzymaniu przedzwonienie, przedzwonienie do Pana i przedstawię.

Karol Krokos  - radny: Rozumiem, kiedy można się spodziewać tego podziału jakbym środków. 

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki:  To nie my dzielimy, tak bo po prostu odniesienie się do
umowy z Urzędem Marszałkowskim, którym te środki przekazuje.

Karol Krokos  - radny: Rozumiem Dziękuje.
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Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki: Dziękuję.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dziękuje bardzo. Czy do tego punktu 2
odnoście  tutaj  tego  pytania  pana  Karola  Krokosa  dotyczącego  budowy,  rozbudowy OSP  Stara
Kamionka. 

Adam Juchnik – Zca Burmistrza Sokółki: Panie Przewodniczący, Panie Radny, Wysoka Rado,
odpowiadając  na  pytanie  jak  państwo pamiętacie  się  głosowaliście  nad  tą  inwestycją,  nie
rezygnujemy z zamiaru realizacji tej inwestycji jest ona nadal w załączniku inwestycyjnym jeżeli
uda się pozyskać środki zabezpieczyć w takiej wysokości która pozwoli na ogłoszenie przetargu i
wyłonienie wykonawców  z którym  będzie możliwa o  zabezpieczone środki podpisanie umowy
będziemy  tą inwestycję realizować. Proszę pamiętać, że te środki zostały pozyskane z funduszu
rządowego,  więc  gdybyśmy  nie  mieli  zamiaru  realizacji  takiej  inwestycji  nie  składalibyśmy
wniosków,  po  prostu  montaż  finansowy  który  zapewni  pełne  finansowanie  musimy  jeszcze
troszeczkę poczekać, myślę że są szanse na to żeby żeby uzupełnić środki do wymaganej wysokości
kosztorysu przynajmniej zadania. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo Pan Jarosław Panasiuk

Jarosław Panasiuk - radny: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Burmistrz. Ja mam takie
podstawowe pytanie no te 10 tysięcy, dużo jednostek wiem, że składało nieoficjalnie wiem, bo nie
byłem,  ale  czy  to  jest  taką  wielką  tajemnicą  żeby  nie  powiedzieć  który  jednostki  zostaną  te
pieniążki które po prostu za liczą się do tego lepszego  grona bo my na pewno nie chociaż dużo
Pomagamy przy krówkach. Pomagamy tam, pomagamy tam i nas traktuje się po macoszemu jakby
jesteśmy niepotrzebni, a jednak strażacy z Kamionki Starej jadą nie blokują się jadą do tych krówek
poświęcają swój czas. Teraz podejrzewam, że będą mieli nieprzyjemności z panem tym Biziukiem,
bo będzie sprawy w sądzie, ale imienia nie powiedziałem, Biziuk, to Biziuk, mniejsza o to i teraz
tak  nas  traktuje  się  nie  poważnie  bo  są  10  tysięcy dali,  dał  Urząd  Marszałkowski  no,  a  pani
burmistrz i tutaj pani skarbnik bo pytałem na komisji finansów nie może prostego pytania Które
jednostki dostaną które zostaną podzielone, czy  dostaniemy złotówkę  czy dostaniemy 5 zł,  czy
dostaniemy jeden grosz. To powinno być jasne już dawno zaplanowane. Moim zdaniem takie coś to
jest już dawno wniosek złożony i  już powinno być wiadomo o co chodzi teraz wrócę do tych
dofinansowanym panie  burmistrzu  ja  mam pytanie  takie  podstawowe Czy  Pan  pisał  pismo do
Ministerstwa MSWiA ,chodzi o to czy dostaliśmy te pieniążki faktycznie i czy nam remiza jest
potrzebna czy coś takiego pan wykonywał czy nie chciałbym to wiedzieć co nie, a jeżeli jest nam
jest remiza niepotrzebna pani burmistrz nas odwiedzała widziała jaka jest sytuacja w tej remizie po
prostu ryzykujemy życiem wsiadają do samochodu więc tak ciasno a chłopaki śpieszą się, wie pani
że w ciągu 3 minut potrafimy wyjechać jak OSP do zadań które nam powierza Państwowa Straż
Pożarna to tylko tyle i chciałbym tylko żeby Pan Burmistrz powiedział czy Pan pisał te pismo i jaką
dostał odpowiedź czy nam jest potrzebne remiza czy nie tylko tyle. Dziękuję.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Proszę bardzo Pan Burmistrz Juchnik.

Adam Juchnik – Z-ca Burmistrza Sokółki:  Więc,  Panie  Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie
Radny Jarosławie a pro po OSP tego wniosku pierwszego no to wyczerpującą odpowiedź udzieliła
pani skarbnik jeśli gwarantuję panu że jeśli  dzisiaj  te środki były podzielone to ta informacja z
radością  zostałaby  przekazana  wszystkim  zainteresowanym,  a  Panu  również, więc  nie  wiem
doszukiwanie się  jakiś dziwnych,  że nie  wiadomo kto co ma dostać czy dostał.  Jest  po prostu
wydaje mi się przesadzone co najmniej .A jeśli chodzi o to czy występowałem do MSWiA tutaj
pana  zaskoczę,  bo  wcale  nie  wystosowałem do  MSWiA,  Ale  dostałam z  MSWiA  odpowiedź
natomiast występowałem do ministra sprawiedliwości od którego odpowiedzi nie dostałem.
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Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Ja nie do końca zrozumiałam.

Adam  Juchnik  –  Zca  Burmistrza  Sokółki:  O  tuż  wystąpiłem  z pytaniem  czy  z  funduszu
sprawiedliwości o którym pan przewodniczący mówił że środki mogły by być przeznaczone na
inwestycje  możemy  otrzymać  środki  otrzymałem  odpowiedź,  nie  otrzymałem  odpowiedzi
Natomiast nie występowałem do Ministra Spraw Wewnętrznych, natomiast uzyskałem od niego
odpowiedź, że inwestycja jest potrzebna ale nie ma środków. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Jasne, dobrze dziękuję bardzo. Może
pan  poseł  tu  obecny  Mieczysław Kazimierz  Baszko  zajął  stanowisko  w tej  sprawie  ponieważ
wiem, że też leży mu głęboko na sercu ta inwestycja rozbudowy remizy w Kamionce Starej. Bardzo
proszę.

Mieczysław  Kazimierz  Baszko  -  poseł  na  Sejm  RP: Raz,  dwa.  Dziękuję  bardzo  Panie
Przewodniczący, Szanowni Radni, Pani Burmistrz, Panie Burmistrzu, Dyrektorzy, Radny Powiatu.
Jest niezmiernie miło, że mogę spotkać się z wami w okresie wakacyjnym, ale  tym bardziej, że
pandemia trochę nam jednak narobiła.  Tyle,  że bardzo dużo  niepokojących spraw doznaliśmy
wszyscy, że możemy teraz bardziej w grupie spotkać się jako rada miejska i bezpośrednio na pewno
lepiej i jest dużo łatwiej komunikować się, jeżeli chodzi o sprawy dotyczące miasta i gminy w
Sokółka.  Nie miałem akurat okazji od temat rozmawiać bo to boli mi serce. Jeżeli ktoś pieniądze
oddaje,  a  potem słyszę  na online jakie  tłumaczenie  było  to  to  już  państwo wiecie  i  trudno  to
zrozumieć. Ja tego odwrócę się do przykład o te 10 tys. zł  przecież to wyraźnie Leszek Lulewicz
nadzorował to. Tam wyraźnie jeżeli gmina występuje, od razu występuje na co do jakie jednostki
Na Jaki sprzęt przeznaczy środki finansowe. Panie Skarbnik tak trzeba odpowiedzieć i Dziękuję. I
Tak trzeba odpowiedzieć bo tak gmina występuje i na co będzie kupować i wszystko i tam radnemu
odpowiedzieć tylko tyle  na ten środki.  Nie, nie ja przepraszam pani skarbnik poseł ma głos od
przewodniczącego i pani, przepraszam ja tak na marginesie.

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki:  Ja nie  mam tych danych w tym  momencie.  Nie ma tej
umowy. Więc nie umiem odpowiedzieć, dane wprowadziłam i tyle.

Mieczysław Kazimierz Baszko - poseł na Sejm RP: Jeszcze raz Pani Skarbnik ja widzę że jednak
pani porządna skarbnik, kobieta porządna, ale jak składamy były wnioski. To wniosek do składany
z konkretny już zapotrzebowaniem na jaki sprzęt strażacki, to tak jest i po co to tłumaczyć się, tyle
powiedzieć i wystarczy. I z wystarczy do druha Jarka, że Zgodnie z tym co na  złożone zostanie
podzielone i poco dyskutować dalej. Jeżeli chodzi szanowni państwo, no historia przed chwilą też
rozmawialiście o mieszkaniach.  Jestem zaniepokojony bardzo, że też Gmina Sokółka niby chcę
taki. To jest taki program krajowy zasób nieruchomości SIM, która to Ustawa weszła w 2017 roku
20 lipca nowelizacja  była bardzo skomplikuje ta  ustawa od mieszkań więc nowelizacja  została
przeprowadzona 2-go sejm podjął uchwałę 2 lipca 2020- 2019 roku to bardzo prosty, sprawiedliwy i
najlepszy system mieszkaniowy dla samorządu.  Nie deweloperkse, tam między innymi wystarczy
gmina znajdzie nieruchomości, które najlepiej są, jak najbliżej przyłączach medialnych o czymś
kanalizacja czy woda czy energetyka. Słuchajcie gmina decyduje komu dać mieszkania  i jej więcej
nic kosztuje  dlaczego  my  w to  nie  wchodzimy.  Ja  widzę po  województwie  są  cwaniacy  są
burmistrzowie znam parę za Białymstokiem. on zadowolony, że działkę sprzedał deweloperowi - 2
miliony 700, ale te mieszkanie, mieszkanie z Sokó… umm, danej miejscowości on musi zapłacić na
przykład 500 000, a jego kosztowałoby tylko 40- 35 tys. różnica i kredytowanie jest bardzo ważne
tam praktycznie 0,25%. Szanowni państwo z tym kierunku za wszelką cenę trzeba szybko iść, już
dawno wiem że Pani Burmistrz spotykała się bo bardzo zorientowany jestem, kto jest w zarządzie
krajowym, wiem, że był pan Jarosław Pucek. Ja też z nim po całym województwie objechałem i są
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niektórzy, niektórzy niektóre bogate Gminy jak Michałowo, ona chciała 400 mieszkań budować, ale
Michała bogate więc po wystąpi  zrezygnowało na 100 mieszkań, ale  te  300 mieszkań to Bank
Gospodarstwa Krajowego tam dotacja jest dla mieszkań komunalnych 80%, pan dyrektor wie o tym
programie wiem że może być może  ubiega się, ale 20% trzeba  z budżetu  znaleźć, a nie lepiej
dostać  mieszkania  gotowe  tylko  grunt  dać  Przecież  na  komunalne  mieszkanie  też  trzeba
przeznaczyć Grunt. to jej on nie będzie darmowy  ten  grunt, jakoś będzie posiadał wartość. To Tak
dla zastanowienia się że Szanowni państwo radni chcecie spotkać się taką osobą która decyduje
praktycznie  o  takich  mieszkaniach  Mogę  w  ciągu  tygodnia,  takie  spotkania  zorganizować  te
spotkania z gminą z panią burmistrz zapraszałem uczestniczyła i myślałem że ta decyzję pójdzie do
przodu ,ale coś być może też przyczyna nie  tkwi też po stronie pani burmistrz, ale też tkwi jak
wspominałem niektóre  Gminy no chcą  mieć  swoją  radę  nadzorczą  w zakładach  Komunalnych
mieszkaniach, wpływ na prezesa, Zatrudnię do zarządu, a tam nie będzie za bardzo wpływu, tylko
członka  rady  nadzorczej  gmina  będzie  miała.  Jedną  osobę.  I dostaje  na  starcie  3mln   zł
bezzwrotnych  środków  finansowych  za  przystąpienie  do  tej  do  do  SIM-U.  To  jest  z  takiego
programu nigdy nie  było,  bardzo  prosty  bo  z  początku  To by co  ustawa z  2017 roku to  była
skomplikowana naprawdę, rozumiałem samorządy, że on jest za bardzo nich byli zainteresowani.
Szanowni państwo 700 tysięcy i  1 milion 300  to znalazły się nie wiem teraz zastanawiam się czy
jest coś warto czy nie warto, to zawsze mówię, zawsze jest warto tak by mi nie to tak może nie było
dzisiaj .Półtora  roku temu jest  spotkanie  sprawozdawcze ochotniczej  straży  pożarnej  Kamionce
Starej.  Uczestniczyłem Ja,  przewodniczący,  pani  burmistrz,  pani  Klim  przyjechała  razem ,  Pan
Dariusz Głażewski , pan komendant powiatowy straży pożarnej Pan Dariusz  Wojtecki , strażacy,
druhowie  i  Druhny  OSP  Kamionka  Stara.  Praktycznie  wszystko  było modelowo  wszystko
przebiegał , a doszło do uchwały, punktu uchwał i wniosków pani burmistrz stąd nie owąd  tak
szarmancko stawia wniosek Nie ma mnie uchwał do uchwały wniosek zobowiązuje pana posła  o
załatwienie środków finansowych i rozbudowę remizy każdy popatrz oj oj oj gdzie my jesteśmy, ale
pan poseł podniósł dwie ręce, ja dwiema rękami będę się starać i pan bóg daje taki rzut, że mam do
dyspozycji 4 miliony, chodzę do pani burmistrz, żeby na remizę złożyć wniosek nie nie nie nie pani
Burmistrz, ja nigdy nie kłamie. jako Marszałek, wicemarszałek panią  z podinspektor dyrektorem
przy  tygodniu  zrobiłem.  Ja  nigdy  nie  kłamię,a   to  prawda  też  mówię. I wyobraźcie  szanowni
państwo  pani burmistrz, ale biblioteki jest bardzo potrzebne ja mówię sytuacja trudno Dla mnie.
Mówię ja bym półtora miliona od razu przyznał bym na remizę to co mam, ale no to dobrze mówię
będzie 700 ostatnich w  chwilach burmistrz nie wiedziała, bo o milionie mówiłem  milion 300 na
biblioteka,  dwa miliony raptem, a tylko półtora jeszcze połowy miliony jeszcze więcej  gmina Ile
otrzymuje środku finansowych,  zerwałem dla jednej Gminy bardzo solidny Suchowoli 300 000,
Szudziałowo sto tysięcy mówią że trzeba pomóc i dla mnie to zastanowiło, że o tych pieniądzach ja
nie wiem nie rozumiem, pnia burmistrz czy tu radni są tutaj wszyscy i obok jej pracownicy one są
rozumni  tylko  nie  wprowadzamy  w  błąd,   mówmy  prawdę,  było  tak  trzeba  to  robić  to
wprowadzanie do budżetu to ja w najgorszym systemie jakim byłem to jeszcze nie spotkałem się,
żeby nie  prowadzi  do budżetu  700  tysięcy. To  Pani  burmistrz  proszę  uprawnienia mi dać ja  z
miliona 300 przerzucę dwa miliony będzie  w OSP w Remizie. Proszę mi to taki dać upoważnianie,
wszystko. I nie trzeba bo tych pieniędzy na bibliotekę , też pani dyrektor nie byłoby tylko tylko na
remizę, ale już mi później uda się z budżetu od ministra Glińskiego  to jest specjalny program ale
już początek jest rozpoczęty robimy to idziemy do przodu A to naprawdę ty w pierwszej planie
biblioteki nie było to też o tym trzeba wiedzieć i nie można druhom, druhom druhom i druhom OSP
Kamionka Stara tłumaczyć w niepoprawny sposób w ten sposób nie przystoi dla osoby która pełni
funkcję  publiczną  bo  znamy  w pobliżu  jak  niektórzy  mają  funkcję  to  do  tego  poziomu  pani
burmistrz  nie  trzeba schodzić jak inni  tam gdzieś  tam tak zachowujesz to  moja prośba.  Jeżeli,
chodzi o AGROMECH przy okazji tak. był prezes pan Kostro i szanowni państwo. 

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej:  Bardzo proszę nie  prowadzić takiej
dyskusji bez mikrofonu bardzo proszę.
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Mieczysław Kazimierz Baszko - poseł na Sejm RP: i między innymi ta osoba to na tej sali jedna
wie Nie będę mówić bo zaraz może zrobić z pracy wylecieć, A zresztą Leszek  Lulewicz bardzo
solidna firma w Urzędzie Marszałkowskim to jest osoba naprawdę za którą można ręczyć wszędzie
jest bardzo dobrym był dyrektorem i pracownikiem i wie  dokładnie z agencji rozwoju przemysłu.
On wie kto to był przewodniczący rady pks-u u mnie przyjechałem, pokazałem Ten. Trzeba było
restrukturyzację, dokapitalizować. Panie prezesie na ratowanie firm co najmniej 4 miliony można
Warkę(Walkę ) dostać bezzwrotnych pieniędzy i wie pan żeby to już oglądając AGROMECH to
robić A co wyszło. No Kostro musi się zwolnić panie Mietku, a ja później go zatrudnię, tak zostały
za turniej  tak samo ty se  polecisz zobaczysz.  Także w ten sposób jak prawdę mówię,  czasami
szkoda i prezesa  Krzysztofa  jeżeli chodzi 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Bardzo proszę jak pan  poseł skończy
że będzie pan mógł zająć tutaj swoje stanowisko w tej sprawie.

Mieczysław Kazimierz Baszko - poseł na Sejm RP: Bo ratować firmy trzeba, ale w tej sytuacji w
której  teraz  Znajdujemy  się  nie  wiem  jaki  sposób  przecież  likwidacji  firmy  tego  co  już
przygotowaliście odprawy pracownicze, pan prezes przecież robił. I teraz ja pamiętam samorząd
kiedyś 96 roku pomógł dla SPOMASZ-u milion 500 jak dziś pamiętam. burmistrz Czesław Sańko
wtedy  był,  prezesem  był  bodajże  pan  Gołko,  Wąsowicz,  przepraszam  SPOMASZ-u,   ale  my
daliśmy i wtedy ta firma istniała na zakup materiały bo oni mieli zlecenie i sprzedali i w ciągu pół
roku te  półtorej  miliona oddali.  Jaka gwarancja teraz żę prezes wywiadu Jakub czy może inny
będzie prezes jakie gwarancję jest że środki finansowe z powrotem z budżetu gminy wejdą. w tym
kierunku po gospodarności to nie to co Baszko na przykład ja w POM- ie uczyłem się, wiem co to
jest  rękojmia  jak  ja  dawałem  w  Wołkuszach  mieliśmy  spotkanie  pani  burmistrz  była.  Każdy
pracownik panie Mietku trzeba ratować ja myślę jak weź uratuj ty coś upada, trzeba ratować ale
Ratujesz a później prezesa ty zwolnij się potem się zatrudnię ale tylko zwolnią się. Także  Nie
schodź  my  na  temat  na  to  na  płaszczyznę  Może  niektórzy  mówią  samorządowcy  również
zachowuje się ale pani Burmistrz nie tą drogą jak niektórzy samorządowe trzeba swoją werwę mieć
sprawiedliwą do błędu przyznawać się też bo pod górkę niektórzy robią ale po co stwarzasz sobie
takie problemy, żeby ktoś poseł  przyszedł na sesji o tym mówił a przecież jemu dużo rzeczy wiem
przez to kadencji tamto kadencji i po co tą drogą iść jak niektórzy samorządowcy idą wyższego
szczebla,  szczebla  na  przykład  też  czy  w  województwie  czy  powiecie.  Czy  w  innej  gminie.
Starajmy się zawsze te środki finansowe zawsze są potrzebne na naszej gminy.

Nie chciałabym poruszać tematu więc za dużo tak samo jak z wiaduktem, on powstał, najlepiej wie
Leszek Lulewicz, a najlepiej wie Jezus, świętej pamięci Józef Sulima i najlepiej wie cały czas pani
Hela Radna tak samo pani burmistrz jak mówiłem od 5 lat zabezpieczacie chociaż pół 5 miliony
budżetów własnym żeby przekonać. Jaki dać mi powera do przekonania Samorząd Województwa
że gmina też na  wysokości zadania stoi że ma 5 milionów zabezpieczony być może później bo
może  wyjdzie  mniej  ale  pokażesz  że  gmina  ma  i  wtedy  było  będzie  sukces  samorządów
województwa i sukces Gminy Sokółka i to nie ma czasu czasami rachu na rachunek sumienia ja nie
siedzę na Facebooku i nie pisze W ten sposób Sami wiecie że jest problem z dworców od lat i  Pani
burmistrz  wie o tym że jest problem  bo w sumie myślało się że samorząd przejmie poprzedni
burmistrz nawet sam Trochę tak namawiałem przejrzeć bo być może że środki finansowe można
złożyć  projekt  dla  samorządu  łatwiej  zdobyć  środki  zewnętrzne  na  modernizację  dworca,  ale
Przepis w trakcie wszedł, że dworce są wykluczone. Trzy razy przywiozłem nawet ludzi, a to no to
praktycznie pierwsza liga krajowa. Proszę? 

Piotr Karol Bujwicki Przewodniczący Rady Miejskiej:  Ja bym bardzo prosił naprawdę pani
poślę, panie pośle, ale poseł naprawdę ma prawo zabrać głos rzeczywiście jest jest posłem tej ziemi
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przyjechał do nas. Ja nie wiem czy pan poseł zabierał głos w tej kadencji w tej Myślę że Myślę że
nie ja sam z ciekawością słucham tego co pan poseł ma do nas do przekazania jednym się może to
podobać innym się może to nie podobać Ale sami państwo z szacunku dla pana posła i dla rangi
którą którą reprezentuje Myślę że powinniśmy wysłuchać pana posła i jeżeli nawet coś się z tym nie
zgadza to niech przemyśli po prostu to co pan po co mówi.

Mieczysław Kazimierz Baszko - poseł na Sejm RP: Bardzo dziękuję panu że zagłosował pan 
to jest  mądrości pana,   i  to   jest  mądrość roztropność.  No i nie prosiłem nikogo nie z ja niby
wydzwaniałem, nigdy nie wydzwaniam do radnych czy do kogoś ja zadzwoniłem sprawach różne
budżetowych  do  nikogo  to  jest  na  tej  bo  myślę  że  wy  jako  radny  najlepiej  rozumiecie  zaraz
przekazywana  jest  Nazwijmy  za  wiarygodne  wiadomość  wierzyć  a  pani  burmistrz  dla
przewodniczącego dla koleżanki do kolegi radnego że to jest w interesie waszej  małej ojczyzny i
tutaj wracając przyjechał  pan przez 8 miesięcy nagrywałem zarządu PKP, PLK Intercity. Rozmowy
były i wiemy jakie to już nie chciałem nie będę po co niektóre rozmowy to lepiej co się rozmawiało
ale  w interesie  Gminy chodziło  przede  wszystkim wtedy jak  pozyskać  środki  ewentualnie  Jak
zrobić żeby ten dworzec i to był cel. Jak on zakończy si.ę Ja naprawdę tego nie mogę powiedzieć
jedyne było to prośba po wyjściu od pani burmistrz mówię pani burmistrz tylko na Facebooka pani
nie puszczę pod spotkaniach bo Grajewo będzie wkurzony że tamci przyjechali  i nam pomagają No
ale pół godziny jedziemy na granicy pokazać mówi po Mietku uprzedził pan już jest na Facebooku
że jesteśmy No i oczywiście na dywanie poszli Dlaczego w Sokółce obie dworzec. także tak na
marginesie Czasami niektóre sprawy o te sprawy bo niektóre intrygi po cichu się  knuje ale to o
takich sprawach gospodarczych, merytorycznych nie ma się zmiłuj się trzeba też prawdę też w tym
kierunku idziemy i po imieniu czego niektóre sprawy powiedzieć bo jak mówisz się przez tyle lat
po imieniu a wy o tym społeczeństwo nie wiecie a wprowadzanie jest w błąd że nie było takich
rozmów nikt tam nie podejmował. To czasami przychodzi czas jeszcze zabrać głos bo może jeszcze
2  lata  coś  dobrego  zrobimy  dla  miasta  i  gminy  Sokółka  a  na  koniec  wszystkie inwestycje  w
powiecie czy w gminie różne sposoby były tak Pani Burmistrz dokładnie wie o Szyszkach jak było
jak to przeszkadzał ja dokładnie wiem ale ona powstała z uporem postawa i dobrze każdy wie ale ja
nigdy nie byłem jeździłem przez lata żeby zablokować jako inwestycje.  Widzę  Wnioski są też
pytają się co tam w powiecie co to w gminie której to twego powiatu ja mówię  trzeba za jestem.

I żeby o tym że się wszyscy wiedzieli że każda inwestycja która jest zawsze jestem za tak samo jak
wracając  rozbudowa  Tyzenhausa już  teraz  Białoruś  trochę  przecięto  to  już  można  powiedzieć
prezydent  siedzi  Grodna,  gubernator.  A ja  byłem przewodniczącym to  spraw transgranicznych 
inwestycji Polska-Białoruś  przy Ministerstwa Spraw Zagranicznych przez pięć lat tego Na ulotkach
nie było pamiętać i  Polska -  Litwa też były przewodniczący nie  był  wojewoda Żywno nie  był
marszałek  Dworzański  tylko  nie  wiem  jakim  cudem  Baszko  został,  także  Panie  prezesiek
Agromechu. Ja  też  zastanawiałem  czy  jak  ten  opatrzność  boża  czuwa,  że  wszystkie  projekty
przechodziły i  też pan prezydent  Grodna mer mówi „dzienniek niet”-  pieniędzy nie ma, a pan
Krasow gubernator,  Mieczysław co ty  sądzisz mówię to najpiękniejsze miasto Sokółka.  Tu dla
Sokółki trzeba znaleźć pieniądze i żeby tego projektu nie było to nie byłoby takiej inwestycji to
chwała dla magistratu dla pani Burmistrz, także jeszcze raz zawsze rozmawiać merytorycznie i nie
można jak patrzę na panią Agnieszkę ja przeciwko pani nigdy nie byłem tylko ktoś był.  Nie, nie
tutaj nie ja przeciwko pani nigdy nie byłem ja będę wręcz za że pani tam była  w domu kultury
wszystkiego dobrego Dziękuję. 

Piotr  Karol  Bujwicki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:   Dziękuję  bardzo.  dziękuję  bardzo
proszę pani burmistrz chciałaby się na pewno odnieść do tego widzę podsinioną ręka 

Ewa Kulikowska - Burmistrz Sokółki:  TAK Panie  Pośle i Szanowny  Panie  Przewodniczącym
wysłuchaliśmy namiętnie Speech  Pana  Posła ja przez szacunek do tego że  Pan był moim szefem

Strona  11 z 45



przez długi okres czasu i na pana pracowałam przez tyle kadencji jak burmistrzem też pracowałam
na Pana sukcesy i to że jest Pan Posłem to proszę pamiętać że ja też mam pamięć do wszystkiego I
też wiem jaka jest prawda w części  się z Panem zgadzam w części natomiast nie ale przez szacunek
do tego że był  moim szefem i  że jest  pan teraz posłem na którego pracowałam  tak  bardzo to
zostawię to bez komentarza bo się nadaje na komentarz.

Piotr Karol Bujwicki Przewodniczący Rady Miejskiej:  dziękuję bardzo Czy ktoś z państwa
Przypomnę tylko że jesteśmy w punkcie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka
na lata na rok 2021 czy chciałby jeszcze zabrać głos. Bardzo proszę pan radny Tomasz Tolko

Tomasz Tolko – radny: Dzień dobry już to pan poseł Mieczysław Kazimierz Baszko wspomniał o
Agromamechu  i w dniu dzisiejszym w zmianach do budżetu w objaśnieniach w paragrafie drugim
punkt  6  zwiększenie  o  700  000  w  dziale  758  rozliczenia  różne  jest  wynikiem  planowego
zaplanowanego zwiększenie  udziału  w przedsiębiorstwie  PPHU  AGROMECH spółka  z  o.o.  ze
100% udziałem Gminy. Chciałbym na co zostaną przeznaczone te środki O ile mi się wydaje to w
spółce  zostali  już  zwolnieni  bądź  też  zostanę  rozwiązanie  umowy  o  pracę  ze  wszystkimi
pracownikami .został chyba tylko prezes jaki cel ma dokapitalizowanie w tak wysokim kwocie tej
spółki która de facto  jaki sposób sprzedawana tak mi się wydaje dziękuję.

Piotr Karol Bujwicki Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dziękuję bardzo. Kto  to odpowie na
pytanie? Bardzo proszę Pan Burmistrz Juchnik.

Adam  Juchnik  –  Zca  Burmistrza  Sokółki:  W kolejnym  punkt,  jednym  z  kolejnych  macie
państwo wysoko rada uchwale która określa cel i przeznaczenie kwoty o którą o podjęcie uchwały
zostanie podniesiony kapitał spółki  czyli jest to  spłata zobowiązań spółki. Są co to zobowiązania
jeśli chodzi o  publiczno - prawne to poza  Gminą Sokółka, Sokółka, Agromech spłacił wszystkie
swoje zobowiązania publicznoprawne, czyli ZUS, Fiskus natomiast zostały zobowiązania wobec
Gminy Sokółka z tytułu podatku od nieruchomości, pozostałe zobowiązania składające się na tą
kwotę to są zobowiązania  wobec kontrahentów, materiałówka najzwyczajniej w świecie tutaj było
na komisji  chyba finansów pytanie  Pana  Radnego  Supronika o to czy w jakim zakresie spółka
obecnie funkcjonuje i ja odpowiadam na to pytanie Nie pierwszy już raz bo chyba na każdej sesji
on opada spółka ma przychód ze stacji i tam są zatrudnieni oraz z wynajmu nieruchomości tutaj nie
ewentualnie  pan prezes  poprawi różnica  po kosztach  daje  prezesowi tak  w lipcu co dochód w
wysokości  panie prezesie  około 10 tysięcy  więc te 700 000 zł Jakie jest jakby co tej operacji
podniesienie kapitału tutaj też tłumaczyłem na koniecznie wcześniejszej pozwoli podnieść wycenę
spółki  i  wartość udziału w kolejnym przetargu zostaną do w całości  zaoferowane w publicznej
otwarcie ta kwota 700000 zł oczywiście zostanie przez wyceniającego audytora ujęta i o tą wartość
podniesie się wartość spółki i tak jak mówiłem jakby cel gospodarcze tej całej operacji  część kwoty
wróci od razu do miasta dlatego że pokryte zostaną z tej kwoty zobowiązania z miasta czyli 180
000 Natomiast w całości i wysokość 700 tysięcy złotych Kwota to wróci w przypadku uiszczenia
ceny dla że będzie to kwota w całości ujęta w cenie wywoławczej no i  liczymy na to że że w
przetargu te cena będzie wyższa na pewno tak z punktu widzenia logiki gospodarczej Gdybyśmy
byli   inwestorem  to zgodzicie się państwo że atrakcyjniejsza oferta  jest  wtedy oferowany jest
Podmiot który nie ma tak nie rzuca złego cienia tak Niektórzy mówią czyli bez historii zadłużenia
tutaj byśmy uciekli od niechlubnej  praktyki ogłoszenia Sprzedam zadłużoną spółkę sprzedalibyśmy
spółkę  która byłaby w ujęciu księgowym podmiotem nie posiadającym żadnych zobowiązań więc
bardzo atrakcje w ofercie publicznej Dziękuję panu radnemu i panu Przewodniczącemu 

Piotr Karol Bujwicki -  Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dziękuję bardzo. Jeszcze raz  pan
radny Tolko.
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Tomasz Tolko – radny: Dziękuję za odpowiedź dla Pana Burmistrza.

Do mnie nie do końca trafiają te argumenty.  Wydaje mi się że my jako radni podejmując taką
uchwałę o zwiększeniu tak wysokiej kwoty 700 000 powinniśmy dostać bilans Jak wyglądają na
chwilę obecną zobowiązania spółki i na co zostaną przeznaczone te wszystkie środki z rozliczeniem
co do co do grosza. Pan Burmistrz też mówi o sprzedawaniu spółki a w zasadzie spółka i nie wiem
czy  ktoś  będzie  zainteresowany,  zainteresowanie  będzie  jedynie  nieruchomościami  które  są
wolnością spółki .

Adam Juchnik – Zca Burmistrza Sokółki:  Panie Przewodniczący ad vocem tylko

Tomasz Tolko – radny:  Ale jeśli ja nie skończyłem ma pan już  mówić.

Adam Juchnik – Zca Burmistrza Sokółki::  Dlatego mówiłam ad vocem.

Tomasz Tolko – radny: Poproszę.

Adam Juchnik – Zca Burmistrza Sokółki::  Bilans ,tak jak informowałem na wielu sesjach Pan o
tym dobrze o tym wie,że nie wiem czemu pan w swojej wypowiedzi pomija spółka Przy wycenie
jest jednocześnie audytowana więc na wskroś następuje analiza przez biegłego rewidenta wszelkich
ksiąg, zobowiązań, przepływów finansowych w spółce dlatego że to wpływa na wycenę na dosyć
wysokim standardzie jeśli chodzi o rygoryzm tego audytu więc jesteśmy na bieżąco wycena ma się
ku końcowi teraz nieruchomości zostały wycenione oddzielnie i też ma pan pełną świadomość tego
że nie mogło być zainteresowani ludzie nieruchomościami bo każdy kto się odrobinkę na tym zna
wie o tym że te nieruchomości stanowią część majątku spółki jako takie nie występują w obrocie
więc co innego. To co pan mówi po prostu No trochę się nijak się ma jakby do przedmiotu sprawy
dlatego że jak też głosował pana na  uchwałą po pierwsze wyceną, po drugie trybem postępowania
w  sprawie  sprzedaży.  Nie  ma  czegoś  takiego  jak  nieruchomości.  Agromech  to  wielokrotnie
tłumaczyliśmy jest  to na stronie w dokumentacji  przetargowej i  pan to przegłosował dysponuje
prawem użytkowania wieczystego nieruchomości stanowiących własność gminy. więc nie wiem o
czym pan tak dokładnie tutaj mówi że jakieś nieruchomości będą zainteresowanie ktoś będzie nim
zainteresowany  bo czegoś  takiego  Coś  takiego  nie  wystąpi  w  sensie  prawnym  oczywiście  i
merytorycznym i tyle ad vocem. 

Tomasz Tolko – radny: Panie burmistrzu jak zwykle odwraca pan kota ogonem tak pan zakręci że
nic  nie  można  zrozumieć  ale  to  w  zasadzie  zapewne  panu  o  to  chodzi.  panie  burmistrzu  Ja
konkretnie   pytam  i  oczekiwałem  jasnej  odpowiedzi.  Na  co  konkretnie  zostaną  przeznaczone
pieniążki: na jakie faktury, w jakich kwotach, na płatność czy dla pracowników czy jakieś zaległe.
To moim zdaniem w momencie głosowania powinniśmy otrzymać tak i nie ma tych przepływów
wydaje mi się tak dużo żeby nie nadążysz z tym żeby to w rzetelny sposób Przedstawić radny przed
głosowaniem tak wysokiej kwoty. Dziękuję

Piotr Karol Bujwicki  Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dziękuję bardzo. bardzo proszę  pan
burmistrzu.

Adam Juchnik – Zca Burmistrza Sokółki: to może jeszcze tylko żeby wyczerpać, wyczerpać
temat. Może tak odwracanie kota ogonem nie wysyłać to dziesiąty raz jeśli pan Tomasz nie rozumie
Czym się różni prawo użytkowania wieczystego No to nie wiem gdzie to jest  odwracanie kota
ogonem A jeśli chodzi o katalog zobowiązań też informowałem na komisji że będzie na sesji pan
prezes  który  w oparciu  o księgi  i  wykaz faktur  możemy precyzyjnie  podać  w jaki  sposób jak
wygląda struktura tych zobowiązań Która z tego zostanie z wpłacona 
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Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: bardzo  proszę  to  w  takim  razie
troszeczkę też już wyczerpałem punkt dziewiąty to bardzo proszę panie prezesie. 

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Jeśli można to jakiś konkretny pytania. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: pytanie było takie pana radnego Tolki,
żeby przekazać informację na co pójdzie kwota 700  tysięcy złotych, dokładnie żeby wymienić.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech:  300 około 350 tysięcy zostanie zwrócone do gminy za
podatki zaległe za 2020-2021 rok, 190 ale on mówił do końca Września ewentualnie, tylko że ja te
kwotę przeliczyłem w stosunku ewentualnie protestów i przedłużenia się tak zwanej przetargowej
jakby oferty to  jest  przewidziane do października.  Następna rzecz tu akurat  wyszedł  pan poseł
Baszko. Chciałbym mu powiedzieć że również  Pan Kostro który był prezesem zostawił mi dług
postacie 300 tysięcy kredytu wziętego z banku który muszę spłacić na dzień dzisiejszy jest  do
spłacenia  150  000  który,  skończył  ,kończył  mi  się  1  lipca  niestety  podpisałem,  niestety
prolongowałem podpisanie  umowy  przedłużającej  spłatę  do  20  sierpnia  żeby  nie  płacić  nie
potrzebny odsetek. I tutaj jeżeli państwo prostu przeznaczy się ktoś środki spłaty tego kredytu nie
będę musiał wydawać około 15 -17 000 za same tak zwany procenty tego kredytu.  I kredyt zostanie
spłacony i po prostu będzie zamknięty temat kredytu przyjęty przez Pana Baszkę. Ummmm przez
Pana Kostro, który w tak żebyście wiedzieli, że Pan Kostro zostawił mi 600 tysięcy dług odchodząc
jako jako prezes. Tak tutaj tutaj pan Baszko zapomniał powiedzieć właśnie poseł, że został został
mi Pan  Kostro właśnie Kostro, no ale to tak na marginesie. Więc jak Pan widzi doda  Pan 350 plus
150 to ile jest razem 530 zł zaległość nawet wynagrodzenia dla kontrahentów to 100 000 zaległość
wynagrodzenie płaconych dla prezesa który nie przyjdziesz do poboru prawie od pół roku i dla rady
nadzorcze to jest około czterdziestu  paru tysięcy i to tak więcej się zamyka bilans. Chyba jasno
wytłumaczyłem,  brakuje  Panu  coś  jakieś  jakieś  złotych  Panie  Tomku.  Ile  brakuje  panu?  Ile ?
Właśnie mamy zysk.  W lipcu miałem 10000 zysk w miesiącu sierpniu też ewentualnie planuję
zamknąć  na  tak  zwanym  zerowym. Mam  teraz  kontrahenta  który  chce  wynająć  kolejne  1000
metrów hali Jeżeli nie  do skutku ewentualnie przetarg to więc będę się z tobą o wynajęciu tej hali.

Tomasz Tolko – radny:  Dobrze Pan mówi o tym że prezes nie bierze poborów, tak?

Sławomir Sawicki – prezes Argormech:  Tak jak ty to mnie kiedyś ale ten. 

Tomasz Tolko – radny:  Ale później wam wszystko odbierze, tak z odsetkami.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Tak, nie właśnie bez odsetek, żeby pan był zdziwiony.

Tomasz Tolko – radny:   Można bez odsetek?

Sławomir Sawicki – prezes Argormech:  Tak można, bo  Pan  Starosta kiedyś mnie też pytał z
czego żyje ja mówię, mówię z  miłości do żony, a żona moja pracuje i trochę mniej zarabia niż żona
Pana Starosty.

Tomasz Tolko – radny:   Jaki to ma związek to ja nie wiem. 

Sławomir Sawicki – prezes Argormech:  No bo z czego żyje bo  Pan Starosta pytał się z czego
żyje sobie jeżeli ja nie miałem dochodu.

Tomasz Tolko – radny: Gdzie tu pan tutaj widzisz starostę ja więc nie wiem.
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Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Ale chodzi o to że nie biorę pieniędzy Panie Radny.

Tomasz Tolko – radny: Pan nie bierze pieniędzy, ale Pan weźmie te pieniądze.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: zeszliśmy na złą stronę

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: panowie, Panowie, dobra tak dokładnie.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Czy są jakieś pytania odnośnie?

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Bardzo proszę pan Karol Puszko, tak.

Ewa Kulikowska - Burmistrz Sokółki:  Uzupełniła  bym tylko jeżeli  można  Panie Karolu.  Do
października zaliczony został przez pana prezesa do końca października na przyjmując ewentualne
czy prośby kontrahentów, tych składają oferty. Czy w sensie o przedłużenie przetargu bo teraz jest
okres wakacyjny więc chcemy jak najszybciej ogłosić ten przetarg i dać czas do końca  września,
żeby można było składać oferty. Żeby przez tych którzy chcą żeby nie ograniczać dostępności tego
przetargu mogli złożyć dane wnioski żeby później nie było zarzutów, że coś za krótko że jest są
wakacje w związku z tym do końca września i zakładamy, że w październiku najpóźniej. Sytuacja
się  rozstrzygnie  więc musimy wziąć  pan prezes  prosił  mnie o żeby wziąć  pod uwagę również
miesiąc  październik  tak  jakby  na  zakończenie  tych  wszystkich  spraw  oczywiście  te  wszystkie
przychody które są w tej chwili drobne za wynajem czy też dzierżawę będą wyliczone i jeżeli coś
zostanie z tych 700 to na pewno wróci do gminy przy sprzedaży natomiast już teraz po tym jak
państwo zdecydujecie się przegłosować uchwałę budżetową w takim zapisie jakie jakim poprujemy
wraz z panem prezesem jak również późniejszą uchwałę w następnym punkcie. Pieniądze do gminy
też w sporej części  wrócą w formie podatku ponieważ ja nie mogę non stop umarzać podatku.
Mogę raz na jakiś czas umorzyć podatek. 

Piotr Karol Bujwicki Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuje bardzo pan prezes Sawicki.

Sławomir  Sawicki  –  prezes  Argormech:  Dziękuje  Panie  Przewodniczący,  Wysoka  Rado.  Ja
chciałbym jeszcze  Pana  Radnego Tolkę  uświadomić,  że  od  praktycznie  dwóch  miesięcy  mam
biegłego  rewidenta,  który  kontroluje  moją  spółkę  nakazał  mi  praktycznie  jest  nowy  operat
szacunkowy. Który wykonałem na własny koszt i chciałbym przypomnieć na pana radnego, że to co
pan Powiedział przed chwilą rozmawiał  Pan z Panem Burmistrzem Juchnikiem i Pan  Burmistrz
Panu  tłumaczył, że sprzedaż odnośnie spółki i teraz chciałbym panu powiedzieć że tej  operacie i
szacunkowym szacunkowym jest wyraźnie powiedziane wartość gruntów, wartość nieruchomości
gruntów w ten sposób robiłem, że ten operat jest tak zrobiony, natomiast oczywiście ta oferta która
będzie organizowała czy robiła Gmina, bo to nie robię, będzie uzależniona od tego jaki właśnie
będzie zawartość tego operatu i powiem panu żeby też był  świadomy oficjalnie powiem żeby to
było bo ten operat jest. Pani Burmistrz  mogę? Dziękuję. Wartość nieruchomości wzrosła o prawie
800 tysięcy w ciągu dwóch lat. Dziękuje

Tomasz Tolko – radny:   Ja chciałem zapytać się na jakiej własny koszt  Pan zrobił ten operat?
Rozumiem że na własne koszt spółki którą według kapitalizujemy, czyli koszt podatników.

Sławomir  Sawicki  –  prezes  Argormech:   Chodzi,  Chodzi  o  to,  że  proszę  Pana  jeżeli  pan
organizuje.

Tomasz Tolko – radny: Spółka  za to zapłaci a my się na nią złożymy. Dziękuję.
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Sławomir Sawicki – prezes Argormech:   Tak, nie. Chodzi o to że ktoś inny organizuje, a ja muszę
do tego dokumenty dostarczyć.  Dziękuje.

 Adam Juchnik – Zca Burmistrza Sokółki:  Tylko ad vocen

Piotr Karol Bujwicki Przewodniczący Rady Miejskiej: Dobrze Pan Karol Puszko.
 
Adam  Juchnik  –  Zca  Burmistrza  Sokółki:  Dobrze  Panie  Tomaszu  zajrzał  do  ustawy  o
rachunkowości to by Pan wiedział, że zawsze że taki operat płaci spółka. Robiliśmy w tym roku w
MPEC-u, MPWIK-u  i tak dalej.

Tomasz Tolko – radny: Ostanie słowo Panie Burmistrzu. Naprawdę Pan nie zrozumiał sarkazmu,
powiedziałem że spółka zapłaci 

Adam Juchnik – Zca Burmistrza Sokółki: a  Pan odwraca kota ogonem.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dobra,  ok bardzo proszę pan radny
Karol Puszko.

Tomasz Tolko – radny:  Pan wybaczy Lepiej od pana to nie potrafię.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Bardzo Proszę.

Karol  Puszko  -  radny:  Witam  Państwa, Panie  Prezesie  spółkę  zamknęliśmy  powiedzmy  w
cudzysłowie „zamknęła się”  jakiś czas temu, bo tak mnie zastanawia  Pan występuje teraz  700
tysięcy. Pan burmistrz mówi, że to przede wszystkim chodzi o zobowiązania wynikające z zakupu
materiałów, a tutaj pan prezes mówi że ten materiał będą kosztować tam nie Dużą część tej kwoty.
To  jest  jedno  takie  pytanie.  Dlaczego  pan  nie  wystąpił  w  takim wnioskami  wcześniej  bo  jak
rozumiem zobowiązania te są dosyć długo przedawniony na przykład w stosunku co do gminy
Sokółka podatek od nieruchomości fakt pewnie jest odroczony ten podatek albo rozłożony na raty
ale to pan o tym wiedział wcześniej jak rozumiem też może się mylę 700 tysięcy dokapitalizowania
spółki  spowoduje wzrost jej  wartości tak,  rynkowej czyli kwestie przetargu będzie uwzględniać
sprzedaży spółki tą kwotę, tak? To takie długie pytanie czy się mylę. Kolejne pytanie bo tutaj mam
jakoś tam wiedzę odnoście tych 300 tysięcy.  Panie prezesie kiedyś rozmawialiśmy pan mówił, że
pan każdy miesiąc jakiś rok temu praktycznie kończy na zysku te 300 tysięcy jak dobrze pamiętam
to było kredyt w tak zwany odnawialny w linii kredytowej. Czemu Pan go nie spłacał jak miał pan
zysk czemu teraz przyszło panu spłacać i mówi pan o byłym prezesie zostawił pana z tym długiem
to była linia kredytowa i z tego co pamiętam nie była na wykorzystana w całości  w 300 tysiącach.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Bardzo proszę Pan Prezes Sawicki.

Sławomir Sawicki  –  prezes  Argormech:   Dziękuję  Panie  Przewodniczący,  Wysoka Rado.  Po
pierwsze Panie Karolu jeżeli  Pan pracował w tej firmie to tam w momencie kiedy ja przyjąłem
firmę był 300000 był wyczerpane całe z linii kredytowej. Więc ja panu mówię 300 000, było 0 jak
ja przyszedłem plus jeszcze miałem ponad 200 000 długu w kontrahentów.  Ratowałem się wtedy
wie pan czym. Spłacałem dług Pana poprzednika mego,  spłaciłem 150 000 sprzedając budynek,
mało tego zwolniłem ponad 20 osób i mi gmina ani złotówki  do tego tego nie dołożyła, to były te
moje zyski proszę Pana. Jak również te zyski przeznaczyłem na modernizację zakładu dzięki czemu
oszczędności  rocznie  miałam ponad 20-30  tysięcy  z  tego  tytułu: ogrzewania  bo  zmieniłem na
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przykład na bezobsługowy, zwolnił dwóch palaczy i tam inne rzeczy. Mógł pan pytać w ciągu tych
dwóch -  trzech lat, który był prezesem kiedykolwiek Nie o takie sprawy ale pan nie pytał

Karol Puszko- radny  – Panie ,Panie Prezesie.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech:  To jest jedna rzecz. Druga rzecz następna za którą Pan
poruszył tutaj. Jeśli chodzi o wartość spółki ma pan rację, że być może wartość tej spółki wzrośnie.
Ja nie mówię, że nie, tylko że nie wiem czy pan wie, że pomniejszy się wartość również udziałów
ludzi którzy mają udziały w tej spółce, więc wie pan który trzeba było zastanowić się czy to nie jest
prezent pani burmistrz dla udziałowców którzy mają jeszcze 15%.

Karol Puszko-radny:  Jeszcze tylko chwila,  Pan, Panie  Prezesie został powołany do ratowania
spółki po Panu Kostrze, A tam to mówisz czy ci się zwolnieniami ludźmi, bo moim zdaniem nie ma
tu się chwalić, 20-oma osobami które pan zwolnił. Wiem, że to nieszczęśliwie na pana trafiło akurat
ale pan miał mieć pomysł  i uratować tą spółkę po tym i widział pan jaką spółkę Zostaje więc tak
jest tłumaczenie panie 

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Panie Radny po pierwsze zwalniając 20 ludzi zwiększają
produkcję i pobiłem wszelkie rekordy które były  w spółce przez przede mną, więc produkcyjne i
przewodowe, miałem przychód nawet 4 i pół miliona,  żadem prezes  przede mną nie ma takiego
obrotu więc przepraszam To co miałam jeszcze zrobić dla tej spółki. Serce, albo jak przepraszam
Raytan rozłożyć się powiedzieć idźcie po mnie.  Widzi pan nie pobiera poborów czy pan chociaż
miesiąc nie pobrał poborów sobie bo ja przez pół roku nie pobierano. 

Karol Puszko – radny:  Panie prezesie, Pan je odzyska także.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech:  Odzyskam tylko.

Karol Puszko – radny:  O niepobieraniu żeby pan nie odbierał żeby pan myślał że tych poborów
nie odzyska to to by  pan tam nie siedział,  tak kolokwialnie mówiąc, to jest jedna kwestia. Druga
kwestia  skoro pan mówi że pod uwagę wszystkie  rekordy sprzedaży produkcji  to gdzie  jest  za
pobicie rekordu w wyniku finansowym firmy. 

Sławomir Sawicki  –  prezes  Argormech:  Proszę  Pana przecież  pan może  wyniki  zobaczyć w
sprawy.

Karol Puszko – radny:  Panie prezesie Ja

Sławomir Sawicki – prezes Argormech:: 150 tysięcy  spłaciłem  Kostry  przepraszam kredyt  tak
spłaciłem, bo wziął 300. 200  tysięcy które zostawił spłaciłem tak spłaciłem. Ludzie 20 zwolniłem,
odprawy zapłaciłem, wszyscy ludzie odeszli ci bez bólu i mogę to zrobić mogłem na natomiast pan
doszedłem do ściany. No niestety trzeba było coś zrobić dalej. Wartość Spółki  teraz jest uważam że
jest bardzo korzystna  do  sprzedaży wartość nieruchomości przez 3 lata podniosłem o prawie 800
000, zobaczymy no, poczekamy.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dobrze, dziękuję bardzo  Pan Radny
Borowski.

Piotr Borowski – radny:  Szanowni państwo, mnie tylko zastanawia fakt  dla dlaczego nie  był
ogłoszony powtórne przetarg na zbycie nieruchomości wyzbycie spółki Agromech. Według mnie to
powinno te ogłoszenie non-stop powtarzać się w kółko do momentu aż obniżenie wartości aż do
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momentu sprzedaży Agromechu, to byłoby Najlepsze rozwiązanie w tym momencie jeśli do tego
kapitalizuje my  Agromech  o 500000 zł,  700  o proszę. Dodatkowo pan prezes mówi że wartość
według wyceny wzrosła o 800000 zł netto Szanowni państwo my poprzednio wystawiali się że za 2
miliony 800, Agromech i nie zgłosił się do kupna , także to że wartość wzrosła To jest fikcja bo my
za poprzednią nawet cenę  nie sprzedamy a co dopiero mówiąca 800 tysięcy więcej. Także co mamy
dalej trwać w takim pasie że tylko jest prezes rada nadzorcza i jeden pracownik powiedzmy i latami
dalej  mamy w tym  trwać  Powinniśmy obniżyć spółki  i  sprzedać ją za  niższą  kwotę  aby tylko
sprzedać po prostu bo bo to nie ma sensu trwać i generować dodatkowe jakieś koszty i przyjdzie za
że  znowu za  pół  roku  czy  za  rok  znowu  trzeba  będzie  kolejny  milion  dokapitalizować  firmy
Agromech to to nie ma sensu po prostu jak przeliczyłem ile już w tą firmę w ładowaliśmy pieniędzy
to na dobry ład  tak samo jak byśmy za darmo oddali  całe  te  grunty bo w skali  kilku lat  jak
policzymy wartość sprzedanych Nieruchomości oraz dokapitalizowania w ciągu kilku na pewno
tam koło  dwóch milionów się  zbierze i  nie  rozumiem dlaczego spółka nie  jest  wystawiona na
sprzedaż co rusz nie doszło do sprzedaży nie było chętnych to przecież to się odbyło już z pół roku
temu  Dlaczego  po  wtóry  nie  była  wystawiania  by  na  spółkę  na  sprzedaż  takie  postępowanie
komorniczych nie ma na pierwszym przetargu chętnego obniżamy wartość i staramy się sprzedać
dalej aby aby po prostu tylko sprzedać a nie znowu ładować  pieniądze w studnie bez dna. dziękuję 

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję bardzo bardzo proszę Pan
burmistrz Juchnik i następnie pan Daniel Supronik. 

Adam Juchnik – Zca Burmistrza Sokółki:  bardzo wyjaśnienie co odpowiedź na pana pytanie jest
nie tyle prosta co oczywista.  jeśli byśmy oferowali po raz kolejny mając przesłanki ku temu by
sądzić że wartość spółki wzrosła No na razie gdybyśmy podatników naszych mieszkańców na to że
ze spółka zostanie sprzedana wartości zaniżonej natomiast no Pana propozycja obniżenia ceny ona
będzie mogła się zmieścić dopiero wtedy kiedy po zaktualizowaniu wyceny nie znajdzie się oferent
przepisy określają bardzo szczegółowe warunki i zasady w jakich to mogłoby nastąpić Pamiętajcie
państwo  że  tryb  udział  to  określa  Uchwała  Rady  Miejskiej  którą  my  jesteśmy  związani  my
będziemy  oczywiście  po  tym  jak  na  podstawie  nowej  wyceny  przetarg  nie  doprowadzi  do
wyłonienia nabywcy z państwem wspólnie  dyskutować nad tym bo to państwo określają  tryby
postępowania  zmierzające  do zbycia  udziałów będziemy wspólnie  tutaj  się  zastanawiać  jaki  to
miałby tryb ja nie chciałbym komentować czy po niższej cenie znalazłby się kupiec. No bo  ze
zrozumiałych względów należało dbając o finanse publiczne należy dążyć do tego żeby po pierwsze
ograniczyć straty więc udziały zbyć natomiast po drugie zbyć po jak najwyższej cenie dlatego że są
to udziały z których  udziały w których de facto środki są środkami publicznymi, a nie prywatnym
jednoosobowym wspólnikiem tej spółki jest gmina czy nie podatnicy więc tutaj swobody taki jakiś
pan by chciał oczekiwać oczywiście nie ma po to jest zatrudniony do audytu biegły rewident żeby
określić jak w czasie zmieniają się przepływy jak w czasie zmienia się wartość. Ja początku kilka
lat temu jak tutaj pierwszy raz rozmawialiśmy na temat Agromechu państwu mówiłem że trwanie w
takim  impasie  w  którym  spółka  nie  mając  sztandarowego  produktu  rynku,  środków  na
modernizację i rozwój będzie pogłębiała straty jest niezbyt rozsądny stąd żeśmy wspólnie Przecież
wszyscy podjęli decyzję o tym żeby te udziały zbywać zgodzi się pan ze mną że zostały spełnione
warunki żeby nabywca się znalazł dlatego że te wszystkie obciążenia tak zwane trujące aktywa i
pasywa jakie  spółka miała  czyli  złe  umowy i  słabe zobowiązania zostały jakby  niewykluczone
spółka nie ma pracowników którzy mogliby odstraszać inwestora tak nie umów które przynosiły
mimo zwiększonej efektywności ciągle stratę, wartość nieruchomości wskutek pandemii i pewnych
działań  związanych  rynkiem chociażby  kolejowy wzrosła  więc  no  jakby  są  plusy  a  mamy do
czynienia z rynkiem więc nikt nie zagwarantuje że oferent się pojawi bądź się nie pojawił.  My
musimy, mamy obowiązek ponieważ to są środki publiczne zmierzać do tego żeby ta oferta oferta
była jak najatrakcyjniejsza dla oferującego, ale odpowiadająca wartości spółki tak żeby podatnik
mógł z tej spółki dostać tyle ile w danym momencie można ale nie pewnie poniżej wartości by pan
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swoje prywatne mnie możemy sprzedać za złotówkę natomiast publiczne nie mniej niż wynosi jego
wartość, prosta zasada.

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Uzupełniając jeszcze, jeżeli mogę Panie przewodniczący,
panie radny. Pan prezes powiedział niedawno o tym że biegły rewident nakazał mu uaktualnienie tej
wyceny, ta wycena już została tak jak pan prezes powiedział uaktualniona.  Będziemy za niedługo
już po dzisiejszej sesji ogłaszać przed oczywiście w zależności od państwa decyzji Co do środków
finansowych i powiem tak Dlaczego chcemy żeby ta spółka była atrakcyjniejsza czyli dla gminy że
korzystniej  można  było  sprzedać  żeby  jak  najwięcej  środków  wpłynęło  to  oprócz  tego  co
powiedział pan burmistrz juchnik że jest spółka Gminna i są to gminne pieniądze, ale jeszcze jest
bardzo ważne że czynnik ludzki tam jest w tej chwili nie pamiętam czy 121 czy 125 ale około
przyjmij około 120 osób, byłych pracowników, którzy którzy w dawno podchodzi do emerytury już
kilkanaście lat temu nawet, ale w to że wskutek zmian ustrojowych i przemianowania tej firmy
POM na spółkę gminną były takie kiedyś możliwości wnieśli swój wkład i są udziałowcami. I to
jest na 15% to chcielibyśmy sprzedać udziały czyli spółkę wraz z nazwą z wszystkim, żeby móc to
15% podzielić  na te  120 parę osób,  może to  być kwota  zależności  od tej  chwili  od pięciu do
siedmiu, ośmiu nawet tysięcy zależności od sprzedaży. Mimo wszystko że może to być dla jakiegoś
krezusa zbyt mało pieniędzy, ale każdy grosz przyda się rzeczywiście takiemu pracownikowi który
pracował i  który że tak powiem od początku nawet  aż do końca pracował w tej  wtedy w tym
zakładzie potem w spółce i chodzi nam głównie też o to żeby te 15% rozdzielić na mieszkańców.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Bardzo proszę pana Daniel Supronik

Daniel Supronik - radny: Witam serdecznie wszystkich chciałbym zadać pytanie Dla pana prezesa
i  aby to  wy brzmiało żeby nasi  mieszkańcy którzy płacą podatki,  a później  z  tych podatku są
realizowane nie wiedzieli ile osób zatrudnia na chwilę obecną spółkę  na którą Gmina Sokółka musi
przekazać 700 000 zł, aby w jaki sposób je uratować Panie prezesie.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: A ja zadam pytanie ad vocen. A ile zatrudnia spółkę TV –
Telewizja Polska. 

Daniel Supronik – radny: Panie prezesie  proszę o odpowiedź

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Nie, że jest przyznane półtora miliona. 

Daniel Supronik - radny: Panie prezesie niech mieszkańcy wiedzą  ile pracowników jest w tej
spółce

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Dwóch.

Daniel Supronik – radny: Zatrudnionych.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Dwóch prezes i diagnosta, umowa praca. Rada nadzorcza
nie jest umowa pracy

Daniel Supronik - radny: i teraz tak Szanowni państwo no 700 tysięcy złotych na ratowanie spółki
dwuosobowego.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Nie jest ratowanie spółki panie panie radny.

Daniel Supronik – radny: Dobrze proszę mi nie przeszkadzać 
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Sławomir Sawicki – prezes Argormech:  Ale chciałbym tylko w pan się  bo pan się myli  i po
prostu z faktami bo jeżeli  pan mówi,  że 700000 dofinansowanie dwóch osób i  to przepraszam
bardzo to może wróćmy do pana Kostry i do dofinansowania 45 procent.

Daniel  Supronik  –  radny:  Jesteśmy  na  tym  etapie  że  jest  za  dwóch  pracowników  spółka
dwuosobowa 2-osobowa zabieramy 700 000 z naszego budżetu czyli Wyjmujemy jakoś inwestycję
budowy chodnika, budowę kawałka nawierzchni którejś z ulic w Sokółce, wodociągu chociażby do
Kolonii  Wierzchlesie  -Kamionka  Stara,  dofinansowanie  wkładu  własnego  którą  z  inwestycji
wiadomo są programy teraz rządowe na które trzeba będzie w jaki sposób zabezpieczyć środki
własne budżetowe. Decyzja radnych ja jestem stanowczo przeciw, aby na chwilę obecną dokładać
jakiekolwiek pieniądze do tej spółki gdzie nie ma już pracowników ma tych takich podstawowych
ludzkich problemów nie ma zatrudnienia, Nie ma rodzin które żyły z zatrudnienia ojców ,dziadków
w firmie Agromech na chwilę obecną jest to ratowanie kapitana z tonącego statku samego jednego
kapitana i nic więcej. Więc ja jestem stanowczo przeciw aby dokapitalizować tą spółkę wolę, aby te
środki  były  spożytkowane  na  jakąś  inwestycję  nawet  tutaj  koledzy podpowiadają  aby  złożyć
wniosek i 700 tysięcy przeznaczyć przesunąć w załączniku inwestycyjnym na budowę, na budowę
wodociągu miejscowości Kamionka Stara do Kolonii Wierzchlesie. To jest mój wniosek formalny.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo pani Julita Budrowska
później pani Ewa Karczewska 

Julita Budrowska - radna: Dzień dobry państwu wszystkich witam bardzo serdecznie.  Ja bym
chciała troszeczkę odbiec od tematu już Agromech- u w przy pierwszym punkcie to znaczy drugim
punkcie naszych obrad. Chodzi mi generalnie o takie na zapytanie w załączniku inwestycyjny nam
się rozrasta mam już 52 ,51 punktów nowo rozpoczętych zadania, a ja bym chciała żeby zostaną
przedstawione na następnej sesji jaki postęp realizacji inwestycji bo mamy bardzo dużo inwestycji
takich  rozdrobnionych i  czy  one  w ogóle  posuwają  się  w realizacji  czy  tylko  po prostu  są  na
papierze  wpisane  żeby było  napisane,  że  coś  jest  nie  wyrobiona  i  zabezpieczone są  środki  na
przykład tutaj już w pierwszym jakby pytaniu tak chciałam się zapytać o ponad 26 budowa części
ulicy Mościckiego łączącego Witosa z wjazdem do szpitala i w ogóle no zreferowanie nie w tym
momencie  może  jakie  są  postępy realizacji  bo  dopisywanie  punktów  kolejnych  inwestycji  i
rozszerzanie tego załącznika to jest okej tylko że chodzi o to żeby to realizować a nie tylko na
papierze dopisywać punkty.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dobrze to odłóż mi odpowiedź może
na to pytanie nie wiem pani Ewa Karczewska jeszcze w  sprawie Agormechu

Ewa Karczwska - radna: Tak, oczywiście.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Tak, bardzo proszę.

Ewa Karczwska - radna: Jeżeli  mogę dzień dobry państwu. Ja nie rozumiem Panie Danielu jakby
całego tego nie wywodu. No bo tyle co w radzie zgadzaliśmy się co do tego, że spółka Agromech
powinna być zbyta,tak.  Pan prezes tłumaczy że spółka jest zadłużona w momencie kiedy my nie
dokapitalizujemy  tej spółki będzie jeszcze bardziej zadłużona bo będą dodatkowe odsetki odnoście
kredytu, produkcja nie pokrywa tego zadłużenia więc ja wychodzę z założenia że państwo zależy na
tym żeby nie nastąpiła sprzedaż tej spółki tak.  Wam może na rękę będzie jeżeli będziemy wokół
tego tematu tańczyć ciągle w kółko bo ja rozumiem, że jeżeli saldo spółki zerowej  i spółka nie
będzie zadłużona i będzie mogła być bardziej atrakcyjna na ewentualnego przyszłego kupującego
tak jak panu Piotr  Borowski  mówił na końcu trzeba zamknąć  więc nie rozumiem dlaczego na
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każdej, na każdej sesji piłeczka jest odbijana w drugą stronę albo idziemy w tym w tym kierunku że
ze spółką już się nie da nic zrobić nie da się jej uratować nie da się do trudnić ludzi zwiększyć
produkcji więc dlaczego mielibyśmy, do mnie przemawia osobiście. Ten argument że te pieniądze
jeżeli spółka zostanie zbyta i tak wrócą do budżetu.

Daniel Supronik – radny: Nic kosztem  mieszkańców.

Ewa Karczwska - radna: Ale jakim kosztem mieszkańców przecież mieszkańców 

Daniel Supronik – radny:  To są środki  z budżetu. 

Ewa Karczwska – radna: Dobrze panie Danielu.

Daniel Supronik – radny:  To są środki  z budżetu.

Ewa Karczwska – radna: Zadłużenia spółki której jedynym udziałowcem jest gmina. To nie jest
większe. To nie to jest w imię dobra mieszkańców. Przecież to zadłużenia może ciągle rosnąć jest
kredyt do spłacenia.

Daniel Supronik – radny: To właśnie, są nieodpowiedzialne decyzje, decyzje.

Ewa Karczwska - radna: Panie Danielu nieodpowiedzialnie będzie to jeżeli nie przegłosujemy. 
do kapitalizowania.

Ewa Karczwska- radna: I pozwolimy żeby zadłużenie ciągle rosło.

Daniel Supronik – radny:   To jest  pokłosie nie odpowiedziałem decyzji wyłączenia produkcji i
zwolnienie pracowników Agromechu. Trzeba było w ten sposób to rozegrać aby pracownicy mieli
pracę, mieli chęci do pracy, produkcję w jaki sposób jeżeli przebranżowić.

Ewa Karczwska - radna: Jeżeli mogę Panie Danielu nie zawsze wszystkie życzenia się spełniają
to nie jest tak że za dzisiejszy rynku komercyjnym da się w 3 minuty nie wiem wykształcić na nowo
ludzi  dokupić im nowe sprzęty tak bo rozumiem że w tym też był duży problem,  a nie  wiem
Pracował pan kiedyś w handlu albo w przemyśle.

Daniel Supronik – radny:  Tak, pracowałem.

Ewa Karczwska - radna: Tak żeby, ale zarządzał pan tym. 

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej:  Ale państwo ta  dyskusja  naprawdę
niczego nie zmierza widzę że pan prezes Sawicki chce zabrać głos bardzo proszę.

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja myślę, że już to
jest  naprawdę  to  zapowiedziano  na  temat  tej  mojej  spółki  znaczy  nie  mojej którą  zarządzam.
Chciałbym tylko powiedzieć, że taki pewne rzeczy które państwo nie wiem czy to jest plus czy
minus dla mnie żebyście wiedzieli spółka była przeznaczona do likwidacji może, można czy do
sprzedaży jeszcze 2000 Jak wiecie dokładnie 2020 roku po dwóch przetargach praktycznie tutaj pan
burmistrz może przytaknąć czy po trzech. Nikt się nie zgłosił bo nikt nie chciał kupić spółki z
ludźmi. Decyzja moja była jako zarządczy ograniczyć do minimum jak również zmniejszyć koszty
to wszystko czyniłem w 2020 roku jak mówiłem że miałam ludzi,  produkcję  utrzymywałem na
jednakowym poziomie. Słuchajcie jako biznesmen miałem nosa że ceny, że coś z cenami będzie nie
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tak, jak wiecie   dokładnie od stycznia tego roku ceny stali poszło 35% do góry, koszty produkcji
poszły do góry, energii poszły do góry i mój pomysł zamknięciem, czy tam z zwolnieniem ludzi  z
dniem 1 stycznia był idealnie trafiony niestety zdarzył się wypadek nie mogę ludzie zwolnić bym
ponad 3 miesiące na zwolnieniu wszystko się przedłużyło te trzy miesiące  Pani  Burmistrz i   Pan
Burmistrz  o  tym  wiedzą  niestety  to  było  Pokłosie  właśnie  tego  mojego  zwolnienia  że  to  się
wszystko przesunęło 3 miesiące, ale dzięki temu, że  Pani  Burmistrz też podjęła szybko  decyzję
taką, że daliście dokapitalizowania i mogłem tych ludzi  zwolnić po prostu sumieniem takim, że
wszyscy odeszli zgodnie z prawem i nie mogłam nie mogłam musiałam się z tymi ani kłócić, a nie
chodzisz do sądu. Mało tego czy ludzie nawet nie chcieli żadnych rekom, rekompensat nie przyszli
do mnie nie powiedzieli Panie prezesie my chcemy pracować oni powiedzieli tak na spotkanie z
Panią  Burmistrz mych chcemy dostać odprawy podjedziemy i  damy spokój. Niech ta spółka w
końcu jak to się mówi się zostanie zamknięta i tak się stało. Na temat mówię błąd jest tylko taki, że
to może trochę za długo trwało uważam, że to było pierwszego stycznia byłoby lepiej.  Słuchajcie
proszę państwa na koniec Chciałbym tylko powiedzieć jedno panie Piotrze Borowski pan jest tutaj
biznesmenem chyba mi się wydaje że pan dobrze wie jakie są ceny rynkowe u nas nieruchomości.
Nasza spółka wartość gruntów wypełniona jest na 78 zł 53 gr. Czy to jest dużo gruntów ja mówię
gruntów nie mówię o budynkach. Myślę że cena będzie atrakcyjna przy sprzedaży. Dziękuję

Piotr  Karol  Bujwicki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Dziękuję  bardzo,  tak  jeszcze  Pan
Burmistrz Juchnik.

Adam Juchnik – Zca Burmistrza: Ja wprawdzie już tutaj jestem przez Leszka upominany, ale że
za dużo mówię, ale chciałem podziękować radnemu Piotrowi Borowskiemu bo wydajemy się jego
intencje  czyste, on chce żebyśmy tą spółkę  sprzedali zupełnie nie rozumiem dlaczego miałoby
dążyć wnioski  Pana  Radnego  Supronika wszystkiego wnioski włącznie z oskarżeniem jednego z
przetargów uchwały z przyczyn formalnych zdają się dążyć do tego żeby tej spółki nie sprzedać
jeśli pan Daniel  Supronik jako radny wieloletni miał jakikolwiek pomysł na to żeby inny sposób
wyście z impasu, kiedyś proponował produkcji pustaków No naprawdę myślę, że społeczeństwo to
słuchaj się łapie za głowę.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:dobrze państwo ja na koniec chciał, a
jeszcze pani Jadwiga  bardzo proszę jak pani Jadwigo

Jadwiga Bieniusiewicz – radna:  Ja   trochę chcę  odbiec tutaj  zapytań o poza Agromechem, a
mianowicie mamy tutaj zmianie zmniejszenie o 13148 zł ze środków funduszu przeciwdziałania na
koszty transportu do punktu szczepień organizację telefonicznego punktu zgłoszeń w wysokości
3148 oraz promocję szczepień w wysokości 10000 zł chciałam zapytać się jak jest to zaplanowane
realizacja  tego wydatku. I co to znaczy na organizację punktu szczepień telefoniczną oraz koszt na
promocje szczepień 10 000. Co gmina planuję w tej kwocie zrealizować to jest jedna, jedno pytanie,
natomiast  również chciałam tutaj  pod również jakby potwierdzić  spostrzeżenie pani  rady Julity
Budrowskiej,  że  mamy  iść  na  52 inwestycje  po  zaczynali  nieskończone  ciągle  rozpoczynamy
kolejne Chodzi mi o doposażenie placu zabaw na ulicy sosnowej w kwocie 26000 zł mamy czwarty
kwartał i nie wiem czy to jest sens w ogóle ja pragnę koniecznie że we wrześniu 2020 do projektu
budżetu na 21 składałam wniosek o doposażenie placu zabaw na ulicy Krasickiego,Północnej to jest
około 2500 m i niestety będzie to nawet się nie znalazła w planie w załączniku inwestycyjnym.
Tymczasem na czwarty kwartał wskakujemy do powtarzamy plac zabaw to jest sens naprawdę na
akurat na jesień na czas rozpoczęcia szkoły w tym roku co tam ma być doposażone i dlaczego nie
bierze się pod uwagę jakieś kolejności wniosków no mój wniosek był wyrzucany budżety I to jest
plac zabaw jak pan radny Jarosław Sawoń zna dobrze wówczas też się wtrąciła aby to wyrzucić bo
sprawa jest  w sądzie  tymczasem jest  nie  w sądzie  już  jest  sprawa zakończona i  dlatego Panie
Jarosławie proszę mi nie przerywać i wiem że pan do mnie pasuje panu ta powinien pan w ogóle
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przymierzyć  nawet  na  to  uwagę  bo  to  jest  niestety  ale  pana  wyborów tam są.  Także  tutaj  ja
potrzebuję odpowiedzi na pytanie jeżeli  Jeżeli  chodzi o promocję szczepień ten wydatek i  plac
zabaw co tam będzie dofinansowany jakie zakupy i celowość tego wydatku 26000 zł i

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dobrze dziękuję.

Jadwiga Bieniusiewicz – radna: Ja rozumiem żeby to była początek wakacji to tak.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Pani Anna Jakimik bardzo proszę.

Anna Jakimik – pracownik : Dzień dobry witam wszystkich serdecznie Anna Jakimik pracownik
Urzędu Miejskiego.  Ja się  odniosę do kwestii promocji szczepień i tej kwoty w związku znowu
nałożonymi  na  organ  decyzjami  z  zlecającymi zadanie  w  zakresie  realizacji  transportu  oraz
promocje szczepień były składane wnioski o pokrycie związanych z transportem osób do punktów
szczepień. Natomiast drugą decyzję nałożył jakby wojewodę zadań zleconych w zakresie promocji
szczepień  w wieku 60,  70   plus  i  w tej  kwestii  był  wniosek składany do wojewody o  kwotę
dofinansowania  w  związku  z  wielkością  jakby  Gminy  w  kwocie  10  tysięcy  zł,  tak  to
prawdopodobnie będzie też wykorzystana tylko i wyłącznie na dofinansowanie mobilnych punktów
szczepień w zakresie tutaj jakby potrzeb głównie z terenów Wiejskich osób które nie są w stanie
dotrzeć do tych punktów szczepień bądź jeszcze nie podjęły takiej decyzji 

Jadwiga Bieniusiewicz – radna: czy dotychczas  pani Aniu były realizowane, organizowane takie
punkty szczepień.

Anna Jakimik – pracownik : Na tą chwilę nie.

Jadwiga Bieniusiewicz – radna: Jaki harmonogram działań jest, gmina posiada.

Anna Jakimik – pracownik: Na tą chwilę nie, ponieważ decyzja wojewoda a pro po promocji
szczepień jest  dosłownie od kilku tygodni.  Wniosek był składany bodajże 2 tygodnie temu i  te
środki  trafiły.  Natomiast  wcześniej  gmina  realizowała  zadania  z  zakresu  transportu  i  tam były
dokładnie w decyzji  wojewody kwoty jakie są przeznaczone na środki transportu na tak zwane
koszty osobowe, paliwowe i inne nakłady związane z transportem tych osób do punktów szczepień.
Odnośnie promocji  na tą chwilę czekamy na zebranie informacji  od wszystkich potrzebujących
którzy nie są w stanie dotrzeć do tych punków, punktów szczepień jeśli będzie organizowany punkt
mobilny na pewno zostaną poinformowane, nie dość że medialnie przez całe społeczeństwo ale
również w tym momencie zawsze to było też zamieszanie straż pożarna policja i inne jednostki.

Jadwiga Bieniusiewicz – radna: Czy planuje gmina zatrudnić dodatkowy osoby?

Anna Jakimik – pracownik : Na tą chwilę nie, ale w zakresie promocji szczepień?

Jadwiga Bieniusiewicz – radna: Tak 

Anna Jakimik – pracownik:  Nie na tą  chwilę  nie,  dodatkowej osoby nie  będzie zatrudnione.
Decyzją wojewody promocja szczepienie była w zakresie oczywiście tam były wskazane jakby
możliwości skorzystania w jaki sposób można te środki rozdysponować, natomiast na tą chwilę nie
ma tam mowy o zatrudnianiu osób do tego.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dobrze dziękuję bardzo.
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Ewa  Kulikowska-  Burmistrz  Sokółki: Jeszcze  Antoni  chciałby,  tylko  w  tym  zakresie  Pan
Pełnomocnik.

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza: Panie Przewodniczący mogę? 

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Tak,  bardzo  proszę. Pana  Antoni
Stefanowicz

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni
państwo, członkowie, Rada Miejska, radni miejscy zauważyły. Oczywiście że przy tych zmianach
pojawiło drobny inwestycji. Te inwestycje są bardzo ważne dla wnioskodawców mamy aktywnych
sołtysów, radnych, ale dlatego się pojawił w tym momencie uzyskaliśmy środki ze sprzedaży mamy
dochody majątkowe zwiększone i dlatego też chcielibyśmy tak niewielkie stosunkowo niewielkiej
wartości zadania ważne jeszcze raz podkręć dla sołtysów dla radnych dla mieszkańców zrealizować
i  tutaj  zagrożenia  i  może  jest  sierpień  specjalnie  nie  widzę.  Chyba,  że  się  coś  wydarzy,  a
odpowiadając jeszcze raz pytanie pani przewodniczącej Jadwigi Bieniusewicz. Zapraszam Panią do
siebie jutro wydaje mi się,  że sprawa z ulicą  Północną jeszcze nie jest  zakończone.  Ile  dobrze
kojarzę  w  tamtym  tygodniu  wpłynęła  odrzucenie  wniosku  przez stwierdzeniem,  przepraszam
stwierdzenie nieważności decyzji starosty sokólskiego  o   przekazaniu tego terenu poprzedniemu
właścicieli. Jeżeli to wróciło od wojewody,  sprawdź jeszcze czy jest droga sądowa nie jest otwarta
przypadku to była przyczyna jedna podstawowa dlaczego  nie przejmowali się doposażenia tego
placu  zabaw.  Jeżeli  o  plac  zabaw  przy  ulicy  Sosnowym  są  dwa  urządzenia  karuzela  chyba
zjeżdżalnia który rolka, tyrolka, które można wartość katalogowa oczywiście będzie postępowanie
które można na bieżąco zakupić natomiast Proszę wziąć pod uwagę jak duży obszar  ten plac zabaw
przy ulicy Sosnowej obsługuje, ilu tam jest mieszkańców, rodziny stosunkowo młode, bardzo dużo
dzieci dziękuję.

Jadwiga Bieniusiewicz – radna: Pani burmistrz też i ja nie rozumiem dlaczego nagle się tłumaczę
postępowanie Postępowanie sądowe jest od ponad 20 może i 5 lat i co  tam mają piołuny i w ogóle
chwaszcze mieszkańcy mają patrzeć bo postępowaniu na dzisiaj, jest to własność gminy to nie jest
tłumaczenie w postępowaniu tylko takie tłumaczenie bo akurat pasuje. Mój wniosek był wyrzucony.

Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki: Jeszcze, jeżeli mogę

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dobrze, dziękuje bardzo.

Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki: Ja chwiałbym wrócić do tego co mówił pan pełnomocnik
Stefanowicz  odnoście tego placu zabaw i  posadawiana tam zabawek nie siłownia a zabawek, że w
tym roku to by było na tyle Natomiast będziemy rozważamy teraz wykonanie dokumentacji na
drenaż tego terenu bo to jedyny plac zabaw który przy obfitych opadach jest zalewany stoi woda
przy  również  będzie  w  roku  przy  pozyskaniu  środków  zewnętrznych  położyć  tam  specjalną
wykładzinę taką  do bezpiecznej zabawy poliur… nie wymówię, przepraszam, ale w każdym razie
taką jakieś Kościuszki i jeszcze 

Adam Juchnik – Zca burmistrza Sokółki: I jeszcze tutaj radna Marta Jarosz zwracała się o to
żeby rozważyć możliwość dopełnianie oświetlania rosmitywingów w związku z aktami wandalizmu
które się tam  zdarzały, aby  bezpieczeństwa dzieci i rodziców  tak jak tutaj była mowa rzeczywiście
o plac który skupia wielu mieszkańców  w tamtej okolicy więc potrzeba jest jednoznaczna. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję, dziękuje bardzo,  dziękuje
bardzo, jeszcze pan radny Supronik, radny Puszko i radny Borowski.
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Daniel  Supronik  -  radny:  Takie  zapytanie  odnośnie  szczegółowego  planu  wydatków  bo  w
objaśnieniach  dwóch zwiększenie  nie ma opisanych. Chodzi o dział 926 kultura fizyczna, rozdział
926 04 i  paragraf 4210 „zakup materiałów i  wyposażenia”, 8 tysięcy zwiększenie.  Prosiłbym o
informację jaki, na  jaki wniosek i na co ty się odpowiesz przeznaczony i w dziale 750, rozdział 750
75,  paragraf  4210  też  „zakup  materiałów  i  wyposażenia”  i  tu  kwota  jest  to  dział  promocja
zwiększenie o 7 tysięcy też czym, jakie wnioski są poparte te zwiększenia.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo Pani Skarbnik

Elżbieta Ziętek- Skarbnik Sokółki: szanowni państwo W tym rozdziale 926 04-421 czyli to są
materiały dla instytucji kultury wniosek złożył pan dyrektor  OSiR-u i dotyczy to wichury która
przechodziła może w ciągu ostatniego miesiąca i nastąpiło zerwanie częściowe uszkodzenie dachu i
to  jest  na  to  żeby  można  było  to  zabezpieczyć.  Natomiast  w  promocji  czyli  te  się  750  75
momencik,to nie jest  zwiększenie tylko przesunięcie 7 tysięcy z zakupu w ramach promocji   z
zakupu usług na materiały i dotyczy to między innymi tego że po pierwsze kończą się środki na
materiałach i Natomiast wiem że zlecone są wniosek był z podpisany przez pana  Kowalczuka i
dotyczył zwiększenia między innymi na zakup kubków z logo gminy, materiałów do pakowania
prezentów, także to są takie środki. 

Daniel Supronik - radny: Na 7 tysięcy tak?

Elżbieta Ziętek- Skarbnik Sokółki: To nie jest  tylko do tego dedykowaną  mówię że nam  się
kończą pieniądze,  więc nie  będzie co chwilkę ktoś  prosiłbym o koperty o o cokolwiek co jest
potrzebne czy papier do do pakowania, dlatego tak ogólnie był napisany na potrzeby a nie wiem że
ustnie była informacja na przykład o tych kubkach i o papierach.

Daniel Supronik - radny:  W porządku dziękuję.

Elżbieta Ziętek- Skarbnik: Dziękuję

Andrej  Kirpsza –  Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej: Dziękuję ,  kto  następny,  pan  radny
Puszko tak.

Karol Puszko – radny: Pani  Burmistrz niezmiernie cieszę się z tego, że pan  Dyrektor  OSIR-u i
nasi mieszkańcy tak działają,  że jestem wniesionych tyle inwestycji na terenach wiejskich. Pragnę
zaznaczyć,  że  sam również  w tej  starałem się  o  pozyskanie  dodatkowych  środków na  remont
klubów w Zadworzanach, rok temu, ponad rok temu złożyliśmy z mieszkańcami pismo fakt było to
pismo  na  remont  elewacji,  ale  tak  jak  tutaj  pan  dyrektor  i  mieszkańców  uznali w pierwszej
kolejności instalacja elektryczna jest ważniejsza chciałbym te tutaj zaznaczyć, że do zastanowienia
jest sytuacja w klubie w Nomikach, gdzie ogrodzenie, nie ogrodzenie - poręcz wejścia do budynku
jest  dosyć zdewastowane nie  wiem czy nie  zagraża bezpieczeństwu, że w kolejno w kolejnych
etapach. Prosiłbym pana dyrektora, panią burmistrz o zastanowienie się czy tej inwestycji tutaj jest
za  jakieś  drobne  kwoty  nie  wykonać,  dodatkowo  chciałbym  też  poprosić  bo  w  miejscowości
Zaśpicze przy klubie z funduszu sołeckiego przeznaczyli mieszkańcy 10000 złotych na realizację
kostki  brukowej  na  terenie  koło  klubu.  Pani  Burmistrz  swego czasu  na  spotkaniach  mówią  że
będzie dokapitalizować te te dwa kluby. Realizuję to, nie powiem, że nie, zazwyczaj coś tam stara
się wrzucić jakieś środki są, ale te 10000 pozwoli na zrealizowanie jakieś tam pewnie przecenę
dzisiejszych 50- 60 m kwadratowych kostki. Prosiłbym jeżeli znalazły jakieś środki, żeby ta kostka
była już trochę na większym terenie ułożone. Dziękuję.
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Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki: Jeżeli mogę ad vocen tylko.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: tab bardzo proszę

Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki:  Panie Przewodniczący, Panie  Radny, oczywiście tylko ja
mam, że  tak powiem wszystkie  kluby tak  wiejskie  i  tereny,  więc tam trzeba też dopatrzeć ale
oczywiście  jak  najbardziej  zawsze  może  małymi  kroczkami  ale  wszystko  idzie  do  przodu.
Natomiast tutaj przy tej poręczy to myślę że za niedługo będzie zebranie sołeckie przy podziale
środków i skoro to jest  drobna kwota to  żeby bez przez bez takich przesunięć można by było
zrealizować od funduszu również sołeckiego natomiast myślę że pan sołtys zbierze Radę Sołecką
czy też mieszkańców i ustalicie państwo  jaki jest dalszy tor działania czy w jednym wsi czy w
drugiej, a my będziemy patrzeć gdzie ewentualnie do czego można by było dołożyć pieniądze tak,
żeby można było zrealizować,

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuje.

Karol  Puszko  –  radny: tylko  decyzję  odnośnie  funduszu  sołeckiego  podejmują  wszyscy
mieszkańcy znaczy zebrani na spotkaniu więc nie zawsze ten interes powiedzmy ważny jest przez
mieszkańców podjęty 

Ewa  Kulikowska  -  Burmistrz  Sokółki  :  To  jeżeli  nie  to  będziemy  patrzeć,  tak,  w  miarę
możliwości  pan  Piotr  Rygasiewicz  -  dyrektor  OSiR-u. Myślę,  że  jest  na  bieżąco  i  będzie  nas
informować. 

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:Dobrze,  dziękuję  bardzo  pan  rady
Borowski.

Piotr  Borowski  -  radny: Ja  również  chciałbym zwrócić  uwagę  na  stan  zabaw  na  przy  ulicy
Piłsudskiego, tyrolka uszkodzona nie można na  niej zjeżdżać, różne elementy też po wyrwanym
poprosimy żeby któryś z pracowników  Urzędu Miejskiego tam się udał i i prosiłbym o załatwienie
tej  sprawy naprawienie  tego  póki  jest  jeszcze  ładna  pogoda nie,  a  nie  czekanie  do  zimy oraz
pytanko  do  prezesa  pana  Sławka  Sawickiego.  Pan  mówił  że  zostały metr  kwadratowy
nieruchomości  wyceniam  na  70  parę  złotych  tylko  rozumiem  że  to  jest  metr  kwadratowy
wieczystego użytkowania wobec tego również chciał oczekuję odpowiedzi jaka jaka jest roczna
kwota za wieczyste użytkowanie wpłacona do gminy, czyli de facto przyszły nabywca spółki na
będzie również wieczyste użytkowanie  A co się z tym wiąże roczne koszty związane z opłatą tego
wieczystego użytkowania Proszę o odpowiedź jakie to są kwoty?

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dobrze, może najpierw tak pan, pan
Piotr Rygasiewicz dyrektor OSiR-u 

Piotr  Rygasiewicz  -  dyrektor  OSiR-u : panie  przewodniczący  Wysoka  Rado  pani  radnym
Borowski.  Chciałbym tylko poinformować że na dzień dzisiejszy plac zabaw pod Piłsudskim jest
naprawiony  takrolka  zostało  naprawiona 2  dni  temu  został też  naprawiony,  trap  wejściowy do
zjeżdżalni  i  tak  samo koło  takie  było  do  huśtania  się  urwane  też  został  zakupiony  i  na  dzień
dzisiejszy Plac zabaw jest do użytku w całości .

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo pan prezes Sawicki 

Sławomir Sawicki – prezes Argormech: Wieczyste użytkowanie - 963 zł miesięcznie ,podatek od
nieruchomości  - 9668 zł miesięcznie, dziękuję. 
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Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej : Bardzo proszę pan Daniel Supronik.

Daniel  Supronik  –  radny:  pytanie  do  pani  burmistrz  do  15  sierpnia  był  nabór  wniosków do
polskiego ładu i chciałbym, chcielibyśmy się dowiedzieć na jak inwestycje Gmina Sokółka złożyła
wnioski o dofinansowanie?

Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki: Już momencik. Już państwu mówię mam dokumenty przed
sobą jak wszyscy dobrze państwo wiecie już nie będę mówiła ogólnym tym programie bo mamy
taką wszyscy informacje mówi się o tym wszędzie w mediach w Szczególnie w tych publicznych i
powiem tylko tyle że każda samorządu terytorialnego czy to gmina czy to powiat czy to miasto
może złożyć Jesteśmy  miejsko-wiejską.  Czyli mamy tylko 3 może złożyć po 3 projekty 1 do  5
milionów złotych, gdzie wkład własny to musi być jeżeli wyczerpuje my w całości te 5 milionów to
milion  złotych zł  czyli  mamy 25% 20  przepraszam wkładu  własnego.  Drugi  projekt  to  do  30
milionów i tutaj mamy 10% wkładu własnego i trzeci projekt bez ograniczeń z tym że 5% wkładu
własnego musi być i powiem tak pan  Starosta podczas mojego urlopu dzwonił  do mnie z taką
rozmową o tym aby aby gmina mogła współfinansować zadania własne powiatu czyli budowa dróg:
Targowej,  Jana Pawła.  Ja prosiłam prosiłam pana  Starostę, ponieważ byłam na urlopie i po raz
pierwszy miałam urlop nie szpitalny tylko wypoczynkowy  po raz pierwszy od kilku dobrych lat,
więc  prosiłam  żeby  skontaktował  kwestii  z  pierwszym  moim  zastępcą  z  panem  Adamem
Kowalczukiem.  Nie wiem czy do rozmowy doszło.  Nie mam takiej  informacji,  ale  w mediach
pojawiły się informacje od pana starosty również to chyba było na sesji rady powiatu, że nie, że ja
się nie dołożyłam nie Będę składała podpisu razem nie będę z aplikował o środki zdążyłam pana
starostę przez telefon poinformować o tym że my mamy też własne projekty i otóż państwu już
mówię Długo dyskutowaliśmy nad tym jakie  projekty są takie  kluczowe co trzeba by było już
zrobić  i  na  co  Gmina  Sokółka  nie  może  sobie  pozwolić,  nie  ma  w  środku  własnych  gdzie
największy byłby też problem z pozyskaniem takich  środków zewnętrznych ponieważ  nie  ma
takich programów na który można by, z  których można by było aż tyle  na przykład pozyskać
środków.  Braliśmy pod uwagę też wagę tych inwestycji i tak ona nieco troszeczkę jeszcze także
państwu powiedzieć  myśmy  dyskutowali  i  wgranie  dyrektorów,  nie  tylko  sami  ze  sobą
burmistrzowi ale  w gronie  dyrektorów jednostek, prezesów co takiego jest rzeczywiście ważnego
zostały w już zrobić jeżeli byśmy otrzymali pełną kwotę dofinansowania i tak pierwszy projekt to
ten do 5 milinów złotych. Jest to infrastruktura sportowa i tutaj żeby komuś się nie myliło że na
huśtawki  jest  to  przede  wszystkim na  ratowanie  naszego basenu,  ponieważ on nie  przechodził
gruntownego remontu już jest można powiedzieć bardzo wyeksploatowany i podczas któregoś razu
to było chyba w czerwcu czy w lipcu podczas spotkania otrzymali informację, że niektóre kasetony
nie wiem jak to się fachowo to pan dyrektor Mogę opowiedzieć na kasetony z pływalni czyli z
dachu odpadają wprost na taflę wody więc to stwarza bezpośrednie zagrożenie niebezpieczeństwo
dla osób z tam się znajdujących, a my na to nie możemy pozwolić.  Pan dyrektor wielokrotnie też
zabiegał o naprawę dachu więc już czytam projekt obejmuje rozbudowę i termomodernizacji  krytej
pływalni.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Pani burmistrz Dobrze może.

Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki: Ale to krótko.
 
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Tak

Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki: To naprawdę krótko bo to są do 500 znaków a my tam 120
użyliśmy.  Obejmuje  rozbudowę  i  termomodernizację  krytej  pływalni  z  wykorzystaniem  OZE
termomodernizacja  krytej  pływalni  będzie  dotyczyła  ocieplenia  ścian  zewnętrznych  budynków,
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wymiana  dachu  okien  i  drzwi  zewnętrznych,  modernizacja  instalacji  wentylacji  mechanicznej,
montaż  paneli  fotowoltaicznych,  rozbudowa  krytej  pływalni,  wykonanie  zewnętrznej  niecki
rekreacyjnej Czyli to co kiedyś jeszcze zastaliśmy w projekcie, budowa trzech zjeżdżalni, budowa
niezbędnych instalacji zewnętrznych, przebudowa układu komunikacyjnego z tym, że ten był drugi
człon rozbudowy zależności od tego ile dostaniemy pieniędzy bo w pierwszej kolejności to remont
dachu,wymiana stolarki okiennej, termomodernizacja i OZE. Drugi projekt na kwotę 20-30 można
do 30 milionów aplikować tutaj policzyliśmy praktycznie dokładnie mam nadzieję 29 milionów
500, gdzie wkład własny Gminy Sokółka byłby na poziomie 10% wymaganego czyli 2 miliony 950
i  jest  to  rewitalizacja  obszarów  miejskich  czyli  Gminne  Centrum  Przesiadkowe  w  Sokółce  –
dworzec.  Inwestycja obejmuje przebudowę budynku dworca PKP wraz z przebudową sieci wod-
kan  i  elektryczny  rozbudową  infrastruktury  towarzyszącej  między  innymi  parkingu  i  ścieżki
rowerowej,  chodników,  parkingu  typu  Park  and  ride,  zatok  i  jak  przystankowych  komunikacji
miejskiej międzymiastowej postój taxi nowoczesne centrum przesiadkowe zapewni mieszkańców
gminy Sokółka oraz przyjezdnym komfortowe i bezpieczne rozwiązania które zawierać będą szereg
udogodnień  i  również  dla  niepełnosprawnych  korzystających  z  różnych  form  transportu
publicznego  to  pisaliśmy  w  tak  zwanej  fiszce,   natomiast  przede  wszystkim  zależy  nam  gro
środków bo to są duże środki finansowe Na remoncie tego budynku i doprowadzenie go do stanu
użytkowania i w jakiejś prowadzić wprowadzić jakieś tam po prostu zasady gdzie przejeżdżający,
że tak powiem nie będzie patrzył na nasze miasto z perspektywy tylko dworca a nasi mieszkańcy w
końcu  będą  mogli  być  dumni i  kolejny  projekt  myślę  że  to  jest  największa  nasza  bolączka
wszystkich  mieszkańców  jest  to  gospodarka odpadami  jest  o  to  chodzi  tutaj  między  nimi  o
uporządkowanie składowisko odpadów, chodzi tutaj między innymi o uporządkowanie składowiska
odpadów w  Karczach. Tutaj kwota wyliczyliśmy, że kwota będzie opiewała sumę 220 milionów  zł
skoro  bez  ograniczeń,  więc  policzyliśmy koszty  pod  liczyliśmy inwestycje  i  wyszło  nam taka
kwota  11  milionów wkładu  własnego  jest  o  5% dofinansowania  i  wnioskowanych  właśnie  w
środku 209 milionów podlegał na rozbudowę infrastruktury gospodarni odpadami komunalnymi w
gminie  Sokółka z  wykorzystaniem odnawialnych źródeł  energii,  ponieważ tutaj  ten projekt  był
również skierowany do projektów innowacyjnych więc musieliśmy to też zawrzeć między innymi
celem  kilkuetapowego   projektu  jest  utworzenie  komplementarnej  infrastruktury  i  Gospodarki
Odpadami  Komunalnymi  zapewniające  gminie  Sokółka  zainteresowanym  gmina  powiatu
sokólskiego możliwości unieszkodliwiania odpadów komunalnych zgodnie z zasadami w rozdziale
2 zadania gminy ustawa o utrzymaniu czystości  i  porządku w gminach.  Głównymi elementami
wnioskowanego  przedsięwzięcia  są  spalarnia-  mini  spalarnia  tak  naprawdę,  sortownia,  pole
składowe  i  obsługa  transportowa.  Gmina  Sokółka  zamierza  uporządkować  zaszłości  na
składowiskach odpadów w Karczach
Myślę, że to są takie trzy ciężko było wybrać Ponieważ tych potrzeb w gminie Sokółka jest dużo, a
możliwości finansowych niezbyt, mamy dużo natomiast zewnętrznych też dedykowanych nie ma aż
tak wiele, więc to są takie Myślę że trzy które wymagają natychmiastowego działania i na to na to
po prostu złożyli 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dobrze dziękuję bardzo jeszcze pan
Jarosław Panasiuk. 

Jarosław Panasiuk  - radny:  Panie  Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja mam taką prośbę nigdy
żadnej inwestycji starałem się zdejmować  pieniędzy robiono to poprzednich kadencjach było to
bardzo przykre no ze Starej Kamionki planuję się zdjąć 250 tysięcy z wodociągu. Na  spotkaniu z
pełnomocnikiem panem Stefanowicz  w ponad rok temu więcej nawet byliśmy u tych mieszkańców.
Woda jest  bardzo  im  potrzebna  bardzo  mają  problem  z  tą  wodą,  zwłaszcza  że  płacą  podatki
Zatrudniają  mieszkańców naszej  gminny dają  pracę.  Tu pełnomocnik powiedział,  że  wrzucamy
małe inwestycje, żeby można było robić te inwestycje, żeby mieszkańcy mieli żeby nie z nic nie
stracili. Panie pełnomocniku zgadzam się z tym, że trzeba, ale obiecaliśmy tym ludziom pan był na
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tym  spotkaniu obiecaliśmy tym ludziom, że w 2021 zrobimy ten wodociąg tutaj okazuje się że
znowu nie wbijemy nawet łopaty zwłaszcza, że jest jesień, można pola są puste na kłaść wodociąg
od Pawełek w kierunku kolonii Kamionka Stara. Moja prośba do radnych w drodze radni proszę nie
zdejmuj my tych pieniędzy Niech ta  inwestycja do prawdy powstanie zróbmy wniosek Daniela
Supronika,  a żeby  te 700  tysięcy dołożyć, żeby ta inwestycja ruszyła doprawdy tam jest woda
bardzo potrzebna, bardzo. A jeszcze jeżeli  zdejmiemy to chciałbym dowiedzieć się na co te 250
tysięcy pójdzie gdzie te środki zostaną, słucham na Agromech.
No chciałbym wiedzieć,  że pan od od pana burmistrza  czy pełnomocnika na co te 250  tysięcy
pójdzie tylko tyle. Dziękuję. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję pan pełnomocnik Stefanowicz

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza: Panie  Przewodniczący wysoka Rado.  Tak na
wstępie od końca odpowiadałem środki w budżecie nie są zaznaczone także to przesunięcie które
zaproponowaliśmy Proszę zwrócić uwagę i odczytać je w kontakcie kontekście WPF-u określiliśmy
wartość tego zadania na 980 000 w tym roku z racji upływu czasu i braku projektu nie możemy
znacząco tego zadania znaczącej części zrealizować to jak powiedział pan burmistrz Adam Juchnik
chcemy to żeby to zadanie realizowało nasza spółka Komunalna MPWiK .To oczywiście spotkanie
o którym pan Jarosław wspominała Potwierdzam i rzeczywiście ta, ta potrzeba jest powinno to być
zrealizowana i myślę, że pierwsze półrocze przyszłego realny okres kiedy może to być realizowany
nie mniej jednak, może pan prezes Tomasz Breńko jeszcze by się wypowiedział czy to jest realny
W pierwszym półroczu od przyszłego roku.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:   Panie  pełnomocniku  to  ja  panu
odpowiem, ponieważ ja realizowałam nieraz takie inwestycje i też poprzez wodociągi sokólskie. To
powiem panu, że to jest kwestia dwóch miesięcy dokumentacja jest i można to zrobić, a tak jak pan
radny Panasiuk powiedział to jest najlepszy okres czasu żeby takie inwestycje realizować ponieważ
pola są wolne od upraw już są, już jest,  już po żniwach gdzie nie gdzie może i zostały jeszcze
ziemniaki i  gdzieniegdzie może jeszcze została kukurydza,  ale to jest najlepszy najlepszy okres
Dokumentacja jest tak proste, że student podejrzewam bardziej bystry by to zaprojektował związku
z tym ona jest gotowa ona jest gotowa na, na pana nieszczęście spotkałem się z projektantem, nawet
nie wiedziałem, że on projektuje i się w tamtym w tamtym tygodniu w Białymstoku  spotkałem w
sklepie przez przypadek. No i Pan Waldek powiedział No to realizujemy wam inwestycje jest już
zaprojektowana a wodociągi in-house  to zrealizują, a to jest tak prosta inwestycja, że, że nie ma
prostszej, nie ma prostszej

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza: Proszę.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: bo  nawet  jest  bez  przyłączy
wodociągowych przyłącza będą jakby W następnej kolejności, więc proszę mi nie mówić bo jestem
akurat w tym w tym bardzo dobrze obeznany, więc takie nieprawdy lub półprawdy nie przejdą
przeze mnie. 

Adam Juchnik Z-ca Burmistrza Sokółki: Ad vocen,  Panie  Przewodniczący  proszę  szanować
słowa.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Bardzo  szanuję  słowa,  natomiast
państwo nie szanujecie swoich słów i nawet chyba nie słuchajcie tego co mówicie.

Adam  Juchnik  Z-ca  Burmistrza  Sokółki:  Proszę  szanować  słowa  półprawdy  a  zwłaszcza
nieprawdy mają duże przestrzeni publicznej znaczenie.
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Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Oczywiście , ze tak. Bardzo proszę pan
prezes chce zabrać głos.

Tomasz Breńko – prezes MPWiK:  Znaczy  ja chciałbym trochę sprostować tego projektu jeszcze
nie ma panie przewodniczący.  

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  On jest, on jest tylko

Tomasz Breńko – prezes MPWiK: Ja go nie mam na ręce.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:   Jeszcze  ,jeszcze  może  nie
otrzymaliście ale już jest pan Marek  powiedział

Tomasz Breńko – prezes MPWiK: No  to ja go nie  mam więc. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  dobrze Szanowni państwo, ja na koniec
Przeczytać pismo które do mnie wpłynęło jak państwo wiecie też jej pan Daniel Supronik 

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza: Przepraszam panie przewodniczący.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Tak 

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza: ale pan mi zasugerował mówie nieprawdy 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Bo taka jest prawda 

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza: To ja oczekuję po wypowiedzi pana prezesa, że
projekt nie dotarł, więc ja takiej wiedzy nie miałem, że dotarł.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Tak, a ja.

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza:  O sprostowanie,  że pan mnie przeprosi tym
razem.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Nie, nie ma takiej możliwości, bo pan 

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza: No cóż, rożne mamy stanowiska mamy.

Piotr Karol Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej:   Bo pan, bo pan  niestety,  niestety
prawdy nie mówi i pan mówi że i jest taka tak.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Mamy różne standardy.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  jest pan, jest pan  znanych cytowania
różnych cytatów oderwany z kontekstu i  myślę że pana wiarygodność już na poprzedniej  sesji
spadła do zera,a może już jest poniżej może jest na dnie albo jeszcze albo jeszcze głębiej. Szanowni
państwo jak się ma tylko powiedzieć jedną rzecz, że. 

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Panie przewodniczący, pan jest przewodniczącym 
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Ale, Ale 

Strona  30 z 45



Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Proszę szanować to jest starszy człowiek, doświadczony
bardziej od pana i zarządzał nie jedną gminą.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  ja rozumiem  jest doświadczenie tym
bardziej wymagam prawdy od osoby doświadczonej

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Proszę naprawdę miarkować się w słowach, a nie nie ma
takiej potrzeby wszystko wolno.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Ale na spokojnie.  Pan Daniel supronik,
a także a także ja się spotykam z pracownikami firmy AGROMENCH  w tamtym tygodniu miałem
spotkanie z pracownikami którzy byłymi, no dobrze byłymi pracownikami. 

Adam  Juchnik  Z-ca  Burmistrza  Sokółki: panie  przewodniczący  prosimy  o  reasumpcję
wypowiedzi .

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej:   Oczywiście,  że tak.  Może Bardzo
proszę wyłączyć mikrofon tamten dobrze, będzie nam łatwiej prowadzić sesje. W każdym razie na
moje ręce wpłynęło pismo od pracowników firmy  Agromech, byłych No, ale jest tutaj napisane
pracownicy  Agromech  Sokółka  tak  jest  tak  jest  to  napisane,  więc  państwu cytuję  Piotr  Karol
Bujwicki Przewodniczący Rady Miasta Sokółka do odczytania radnym miasta Sokółka na sesji rady
miasta Sokółka. Będę próbował tutaj anonimizować niektóre nazwiska. Państwo pozwolicie nawet
niektórych rzeczy spróbuję nie przeczytać. Dostałem to dosłownie parę godzin temu nie miałem  się
czasu dokładnie zapoznać ale już czytam Od ilu lat majątek spółki Agromech jest rozprzedawany, a
pieniądze uzyskane ze sprzedaży znikają sposób dla pracowników niezrozumiały i niejasny.  Czy
stoi za tym Ewa Kulikowska jej brat Tomasz  F.  pan Sławomir Sawicki przez  Agromech-u tego
kwestie  prosimy aby radni  sokólscy   rozpatrzyli   i  przekazali  naszej  informacji  informacje  do
prokuratury bądź innych stosownych organów państwa. Od trzech lat są prowadzone pozorowane
próby sprzedaży Agromech u za cenę wyższy od rzeczywistej wartości firmy którą ustalili biegli od
wyceny, cena zaproponowana, niemożność sprzedaży Agromech-u ma utrwalić istnienie na terenie
majątku spółki mafii, która czerpie z tego zyski, które nie trafiają do budżetu gminy. Brat pani Ewy
Kulikowski  - Tomasz F. wynajmuje w naszej firmie ogromną halę wraz z gruntem należącym do
Agromechu. Tomasz  F. prowadzi  dzięki  temu  działalność  którą  należy  zbadać  szczególnie  ze
względu na możliwość prania brudnych pieniędzy, nepotyzm miesza się z krzywdzoną naszą czyli
pracowników zwolnionych z pracy nepotyzm i złodziejstwo które jest efektem działań pani Ewy
Kulikowskiej, która ostatnio często porównuje się do carycy Katarzyny. Pieniądze wyssany z naszej
firmy  deprawują  i  prowadzą  do  zachowań  które  nielicują  z  godnością  burmistrza  poczucie
bezpieczeństwa,  bezkarności  Ewy  Kulikowskiej.  Ewa  Kulikowska  uzyskuje  tworząc  pajęczyny
powiązań poprzez półki rady nadzorcze. Ewa Kulikowska rozdaje posady w radach nadzorczych i
tak w radach nadzorczych na obsadę których ma wpływ Ewa Kulikowska zasiadając  adwokaci
którzy  prowadzili  sprawę  rozwodową,  a  teraz  świadczą  jej  porady  prawne  w  sprawie  karnej
związane  ze  spółkami  śmieciowymi,gdzie  Ewa  Kulikowska  zaniedbała  swoje  obowiązki  co
doprowadziło do strat na rzecz gminy w kwocie ponad 1 Million 100  tysięcy złotych to nic innego
jak  dawanie  posad  za krzywdę.  Te  pieniądze  mieszkańców  za  prywatne  sprawy  nazwiska
adwokatów są do ustalenia i zapewne Ewa Kulikowska nie będzie miała możliwości zaprzeczenia.
Jak  można  tak  krzywdzić  mieszkańców  Sokółki.  Pracownicy   spółek  są  ze  sobą  w  kontakcie
wszyscy  mamy  dość  krzywdy  i  rozkładanie  majątku.  Ogromne  podwyżki  cen  wody są
konsekwencją zatrudnienia znajomych znajomków w sokólskich wodociągach, gdzie brakuje już
krzeseł dla znajomków Ewy Kulikowski. Prezes wodociągów jest bezradny jego zależność od Ewy
kuligowskiej  Nie  pozwala  mu  na  przeciwdziałanie  korupcji  i  nepotyzmowi  zatrudnia  więc
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wszystkich od Kulikowski Co musi podnieść w konsekwencji ceny wody i ścieków. Wiadomo nam
I jest to do ustalenia przez organy ścigania, iż nawet burmistrz Choroszczy dostał posadę w jednej z
rad nadzorczych jako prezent  od  Ewy  Kulikowskiej  w zamian za  co brat  Ewy Kulikowskiej  –
Tomasz F. dostał od pana burmistrza Choroszczy posady w Radzie Nadzorczej w Choroszczy. Już
niedługo i to nam wiadomo Ewa Kulikowska sesji rady miejskiej miasta Sokółka wniesie wniosek o
podniesienie  kapitału  zakładowego  Agromech  co  ma  co  ma  dać  możliwość  wypłaty  zaległych
premii dla pana Sławomira Sawickiego zwanego dalej Ale tutaj nie będę tego czytał.  Zapłacone
zostaną zaległości wobec Banków i innych wierzycieli taka mafijna zagrywka, która w oczach Ewy
Kulikowskiej nie zostanie zauważona przez radnych która ma, których ma za idiotów co często pod
wpływem alkoholu na balach różnych podkreśla kpi również z radnych,  którzy są w tak zwanej
grupie  Kulikowskiej.  Oni są szczególnie  wykpiwani przez różnych przy różnych okazjach przy
Kulikowską jako naiwniacy.  Pozwoli to kolejny raz na zastosowanie ceny zaporowej przy podjęciu
w fikcyjnej próby sprzedaży spółki która od lat trwa poprzez wsparcie finansowe nas wszystkich i i
bogacą się na niej rodzina i przyjaciele Ewy Kulikowskiej.  Skorzysta na tym Głównie Tomasz F.
brat Ewy Kulikowskiej. Stracą mieszkańcy bo funkcjonować będzie spółka atrapa która wysysa
tylko  pieniądze  od  wszystkich  mieszkańców  gminy.  Już  czas  aby  nie  tylko  sprawy  karne  za
zaniechania w sprawie spółek śmieciowych Ale i kryminalne rozgrywki związane z Agromechem
zainteresowany prokuratura i CBA . Pazerność tych ludzi powoduje podwyżki cen wody i cen za
wywóz  śmieci  z  Sokółki.  No  i  dlaczego  Kulikowska  wybrała  w  firmę  z  Białegostoku,  Gdzie
mieszka,  a  zniszczyła  firmę  sokólską, kto  wspiera  Ewę  Kulikowską  w  jej kryminalnych
rozgrywkach  dziś  nie  podpisaliśmy się  z  imienia  i  nazwiska  ale  przy  rozpatrywaniu  ,ale  przy
rozpatrywaniu  sprawy  przez  organy  ścigania  stawimy  się  i  opowiemy  o  szczegółach  lista
pracowników zwolnionych jest ogólnie dostępna. Tym bardziej dla o nasza krzywdę i cierpienie
naszych  rodzin  musi  zostać  przeciwstawione  radości  złodziejom  z  grupy  Królikowskiej.  Ewa
Kulikowska wciąga do swoich mafijnych rozgrywek różnych ludzi jednym z nich jest Paweł W.-
radny Wojewódzki który za zasiadanie w radzie nadzorczej wodociągów w Sokółce zobowiązał się.

Ewa Karczewska –  radna: Panie przewodniczący to jest poniżej wszelkiej krytyki

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Nie, nie, nie,  nie udzieliłem pani głosu.

Ewa Karczewska –  radna:  To jest anonim, anonimów się nie czyta.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:   Za  środki  unijne  na  których
przyznawanie jaki powiedział ma spółkę Agromech.

Ewa Karczewska –  radna:  Panie przewodniczący, naprawdę. w ogromnym 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:   Ale bardzo proszę  proszę wyłączyć
mikrofon, jeżeli ktoś tu jest to jest.

Ewa Karczewska –  radna:  Naprawdę jest pan przewodniczącym i czyta anonimy. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:Szanowni państwo jeszcze mi jeszcze
mi zostało jeszcze jeden akapit, jeszcze chwileczkę.

Ewa Karczewska –  radna: Nie chcę tego słuchać, rozumie pan.
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Ja rozumiem,  proszę nie słuchać tego.

Ewa Karczewska –  radna:  Panie przewodniczący do mnie do komisji wniosków i skarg wpływa
dużo rzeczy i wszystkie są podpisane nie czyta się anonimów.
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Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Paweł W. dziwnie często będąc radnym
wojewódzkim. 
Ale bardzo proszę ja pani nie przerywałem, proszę mi  skończyć.

Ewa Karczewska –  radna:  ale ja mam zamiar przerywać, bo pan czyta anonim 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:   to może da pani jest anonim, tutaj
wygląda na to że to nie jest  anonim. Pan W. dziwnie często będąc rady Wojewódzkiej występuje
przy jej 

Magdalena  Chodyko  -prawnik  Urzędu  Miejskiego:  Przepraszam panie  przewodniczący  Czy
zdaje pan sobie sprawę, że czytając anonim bierze pan na siebie odpowiedzialność za odczytane
słowa  wypowiedziane  pan  nie  czyta  w  czyimś  imieniu tylko  pan  jest  przewodniczącym  rady
miejskiej. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dobrze  szanowi państwo to to co ja
mam robić.

Magdalena Chodyko -prawnik Urzędu Miejskiego: Czy pan zdaje  sobie sprawę robi  w sposób
publiczny.

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki:  Proszę to zaprotokołować, że pan przewodniczący robić
to świadomie.

Magdalena  Chodyko  -prawnik  Urzędu  Miejskiego:  Robi  to  za  pomocą  środków masowego
przekazu.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dzieje się tak z powodu przekupienia
go  posadą w radzie nadzorczej wodociągów w Sokółce. Korupcja, goni korupcję Jak można tak
kupczyć państwem polskim i  losem pracowników my pracownicy zwolnieni  z  Agromech  i  ci
innych spółek na terenie gminy Sokółka prosimy o przerwanie działalności mafii Ewy Kulikowskiej
przykazań i  naszych informacji  do pogłębienia  sposobem organu państwa czas  na  zakończenie
działalności  tej  pasożytniczej  grupy.  Byli  pracownicy  Agromech  Sokółka.  Dziękuję  bardzo,
Szanowni państwo miałem to przeczytać w punkcie dziewiątym, ale skoro tutaj dyskusja na ten
temat tak wypłyną, a nasze głosowanie będzie cóż miało duży wpływ na punkt 9 w związku z tym
postanowiłem to przeczytać zwłaszcza, że jeżeli ktoś czyli po ja to pismo jak państwo wiecie muszę
przekazać  organom  ścigania  i  jeżeli  organy  ścigania,  które  powiadomię  poproszą  mnie  a  ja
przekażę,  a ja  przekażę nazwiska osób które to  mi przekazały.  Także dziękuję dziękuję bardzo
dziękuję bardzo. Czy są jeszcze w punkcie drugim jakieś jakieś wnioski Jeżeli nie to? 

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Tak.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Tak, bardzo proszę.

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Panie przewodniczący, proszę to przekazać natomiast to
tylko wyraża poziom tego co pan przeczytał poziom tych osób nie wiem czy to osoby pisały czy to
nie  jest  jakaś  zmasowana  akcja.  Ja  rozumiem że  chcecie  się  że  tak  powiem pozbyć  mnie  ze
stanowiska i marzy wam się stanowisko burmistrza. Proszę bardzo ,ale ja dalej będę pracować i
będę  pracować jak  najlepiej  potrafię.  Proszę  składać,  proszę  składać,  ale  proszę  przestać  mnie
pomawiać, natomiast odniosę się tylko do jednego bo to jakoś mi z panem trochę pasuje odnośnie
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alkoholu czy to nie pan czasami dzwoniąc po  pierwszej turze do mnie powiedział, że mam czy nie
Czy  przed  pierwszą  turą jak  ukazał  się  artykuł  na  isokolka  z  pytaniami  do  kandydatów  na
burmistrza w poprzedniej jeszcze w poprzednim startowaniu czy pan to nie pan mi czasami bo
mogę się mylić Ja pytam czy pan mi czasami nie zagroził że jak nie usunę to zniszczy mnie pan i
powie że nadużywa alkoholu. Ja nie piję alkoholu to ja mówię do tego Kto to pisał i pije alkohol nie
nadużywam alkoholu na imprezy jeżdżę samochodem po to tylko, żeby nie dać możliwości żebym
prostu wypiła cokolwiek, żeby nikt mnie O coś nie posadził. Nie piję alkoholu

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  nie wiem pani nie wiem o czym pani
mówi.  

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki:  Ja pana zapytałam bo to jakoś tak dziwnie wgląda.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  No,Tak dziwnie.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Zielony Zakątek, dobrze Bardzo proszę
pan prezes Sawicki.

Sławomir Sawicki  –  prezes  Agromech: panie  przewodniczący,  panie przewodniczący, wysoka
Rado. Ja prosiłbym żebyśmy jakby kontynuowali  ten punkt drugi, żeby dalej na temat agromech-u
nie mówisz, że myślę że dojdziemy do punktu 9 wtedy ja więcej powie natomiast dla wyjaśnienia
spotkanie z panią burmistrz było z pracownikami było pracownicy. Jeszcze raz mówię nie zostali
zwolnieni tylko zostały rozwiązanie umowy o pracę z pracownikami na zasadach porozumienia
regulaminu który Wprowadziłem żadnych uwag do regulaminu ani związki ani żadnej pracownik
nie złożył, żadnych pretensji jest raz mówi Nie podkreślono nie mieli w obecności burmistrza pana
Juchnika , pani Ewy Kulikowskiej i jej prawnika. Wszyscy pracownicy praktycznie 85% wyraziło
chęć odejścia z zakładu więc przepraszam jeżeli ten anonim bo pan przewodniczący mówił, że jest
tam jakaś grupa osób która to podpisała ja sądzę, wiem mniej więcej, podejrzaną kto to może być Ja
życzę im powodzenia w życiu osobistym, dziękuję.

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dziękuję bardzo Czy są jeszcze do
punktu drugiego jakiś pytania? Szanowi Państwo  mamy dwa wnioski, właściwie trzy wnioski dwa
wnioski są spójne z osobą to jest  wniosek pana radnego  Panasiuka i komisji infrastruktury aby
pozostawić kwotę 250 tysięcy na wodociągi Kamionka Stara - Wierzchlesie na ten odcinek i pana
radnego Supronika wniosek aby kwota 700 tysięcy złotych przeznaczona na dofinansowanie firmy
Agromech cała ta kwota była przeznaczona kamionkę starą czyli minus 250, 450 tysięcy jak tak 450
000 brutto.  Czy jeszcze jakieś wnioski które może mi umknęły jeżeli nie to będziemy głosować
wniosek najdalej idący Czyli wniosek pana Daniela  Supronika kto z państwa radnych jest 
Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki: chwileczkę panie przew...

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:   No i jeszcze tam oczywiście ale to
autopoprawka tak 

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki:  znaczy ja chciałam jeszcze zgłosić tą uwagę którą miałam
również na komisji infrastruktury odnośnie Pana wniosku i tym samym  wniosku pana na sesji pana
Panasiuka teraz  panie  Przewodniczący czy za chwilkę chodzi o to że jeżeli proponowany wiosek
wniosek  powoduje  zmniejszenie  dochodów  albo  Zwiększenie  wydatków  co  skutkowałoby
zwiększeniem deficytu  to  do  tego  jest  potrzebna  zgoda  organu  wykonawczego  czyli  to  jest  w
naszym przypadku pani burmistrz, a jeżeli chcecie państwo tego typu zmiany to proszę w takim
razie wskazać źródło finansowania czy w dochodach czy w wydatkach żeby ten warunek z artykułu
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240 mógł być spełniony i żeby ten wniosek a jakby nie był potem podważone przez RIO z uwagi na
niezachowanie tego przepisu dziękuję.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Dziękuję  bardzo  czy  pan  radny
Supronik zechciałby uzasadnić to i wskazać finansowanie 

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki:: Znaczy pan  Supronik wskazał finansowanie, a natomiast
tutaj pana wniosek w połączeniu z wnioskiem pana Panasiuka nie 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:   No, ale teraz sobie idziemy wnioski
najdalej idącym prawda.

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki: Dobrze, dlatego pytałam czy teraz się odnieść czy później,
Dziękuje

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  No,dobrze Kto z państwa radnych jest
za  tym aby  kwota  przeznaczona  na  dofinansowanie  firmy  Agromech  czyli  kwota  700  tysięcy
została w całości przekazana czy ja rozumiem że 450 000 przekazana na inwestycje związane z
budową wodociągu Kamionka Stara – Wierzchlesie. 
Kto z  państwa radnych jest za proszę o podniesienie ręki  Dziękuję Kto jest przeciw. Dziękuję kto
się  wstrzymał  Dziękuję 11 do 10 wniosek nie  przeszedł.  Głosujemy, głosujemy teraz wniosek
komisji, komisji infrastruktury oraz pana radnego  Panasiuka.  Chodzi o pozostawienie kwoty 250
tysięcy  złotych na  inwestycji  związanej  z  budową  właśnie  wodociągu  Kamionka  Stara  -
Wierzchlesie.  Ja, ja tego celowo nie wie uzasadniałem z tego względu, że jest to, nie to nie jest
inwestycja nowa, a to państwa problemem jest niestety znalezienie w tym momencie środków na,
na rzeczy które wprowadzacie w tym, tym, tym budżetem, tą zmianą w związku z tym ja wnoszę o
pozostawienie  tej  kwoty  na  wodociągu   i  ty  samym  abyście  państwo  sami  wskazali  kwoty
ewentualnie kwoty brakujące. W takim razie Kto z państwa radnych jest za 

Magdalena Chodyko – prawnik Urzędu Miejskiego: Panie Przewodniczący czy jeszcze mogę bo
tutaj  pani  skarbnik  słusznie  zauważył  artykuł  58  ustawy  o  samorządzie  gminnym  wskazuje,
nakazuje, aby wskazać źródła finansowania.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Tak ,tak ale pani nie rozumie, 
ale w tym momencie  

Magdalena  Chodyko  –  prawnik  Urzędu  Miejskiego:Ja  rozumiem,  bo  dopytałam po  komisji
panią Skarbnik. 

Magdalena Chodyko – prawnik Urzędu Miejskiego: Czy w związku z tym że jest

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej: Nie  zostawiamy jeżeli  zostawiamy
inwestycje to już wstaję to wtedy jeżeli to przejdzie. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Jeżeli inwestycja zostaje, to inaczej w
projekcie

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: To pani Skarbnik musi.

Magdalena Chodyko – prawnik Urzędu Miejskiego: nie, nie musi, pani skarbnik nie musi
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Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: To  tutaj  się  nie  dogadamy,
niewprowadzany, ani nowej inwestycji, ani nie dokładamy do niej środków. Pozostawiamy na tym
samym poziomie, a że projekt uchwały.

Magdalena Chodyko – prawnik Urzędu Miejskiego: Zmieniacie projekt uchwały w projekcie.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: nie zmieniamy projektu uchwały.

Magdalena Chodyko – prawnik Urzędu Miejskiego: Zmieniacie.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: My, My  pozostawimy. 

Magdalena Chodyko – prawnik Urzędu Miejskiego:  Zmieniacie,  o to chodzi,  że jest  zmiana
projektu uchwały.

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej: Pozostawiamy budżet.  Tak,  bardzo
proszę jeszcze tutaj pan Daniel Supronik.

Daniel Supronik- radny: Taki pomoc, pomysł blok 3- wykup gruntów jestem zwiększenia 350 000
to tam zwiększymy o 50 tysięcy a 300 na tą inwestycję.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Tak, aczkolwiek my nie musimy tego
robić.

Daniel Supronik- radny: No, ale.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Ale możemy to zrobić.

Daniel Supronik- radny: W ten sposób.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dobrze, kto z państwa radnych jest za
tą  propozycją,  aby  pozostawić  kwotę  250  000  zł  na  inwestycji  wodociągu  Kamionka  Stara  -
Wierzchlesie i zwiększając tym samym dochody z wykupu gruntów o kwotę.

Daniel Supronik- radny: Nie, projekt uchwały przewiduje zwiększenie od 350 tysięcy.  My tam
zwiększam tylko o 50 a te 300 na inwestycje wodociągu 

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Znaczy,  ja bym inaczej  zrobił,  na
pokrycie tych rzeczy na które z tych środków Są zabrane z tej inwestycji .
Zostawiamy tą inwestycję Constans, czyli tak jak była, natomiast. 

Daniel Supronik- radny: Ale, musimy znałeść i finansowanie

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Na, na, ale tą inwestycję, a na pozostałe
z których na które zostały jakby te pieniądze zabrane

Daniel Supronik- radny:  Z wykupu gruntów. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Tak.
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Daniel Supronik- radny: Tam, gdzie ze zwiększenia zwiększamy tam o 50 nie o 3... Przepraszam
nie o 350.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dobrze, kto z państwa radnych jest za
przyjęciem tego projektu  Było  podniesienie  ręki  Dziękuję  Kto  jest  przeciw  Dziękuję  ktoś  się
wstrzymał  Dziękuję  10-11  wniosek  nie  przeszedł  teraz  głosujemy sami  państwo  i  jeszcze  tak
głosujemy cały cały projekt uchwały wraz z poprawką Bardzo proszę o przygotowanie tabletów
Dziękuję, ja jeszcze jedna osoba tak. Kto z państwa jest za przyjęciem projektu uchwały proszę
podniesienie ręki.
Dziękuję Kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Dziękuję bardzo za głosowało 11 radnych 5 było
przeciw 5 się wstrzymało.

AD. 3.
Przechodzimy do punktu 3 - projektu zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Sokółka na
lata 2022 -31. Bardzo proszę panią skarbnik o przybliżenie nam tego projektu.

Elżbieta Ziętek – Skarbnik Sokółki: Szanowni państwo ja tak skrótowo te zmianę zakładam wraz
z auto poprawką,z autopoprawkami przyjętymi  w zmianie budżetu zakładam wprowadzenie do
wykazu przedsięwzięć budowli ulicy Norwida - kwotę na rok 2021 -  932 800, a łącznie 1 466 000.
Pozostała  kwota  będzie  realizowana  w  roku  następnym  oraz  wprowadzenie  do  wykazu
przedsięwzięć zadania rozbudowę wodociągów w miejscowości  Stara Kamionka i tutaj na rok 21
50 000 i  na  rok  22 - 930000 i  pozostałe  zmiany  dotyczą  dostosowania  do  zmian w budżecie
dziękuję bardzo.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo otwieram dyskusję. W
tym punkcie. Czy ktoś chciałby zabrać głos?  Nie widzę zamykam dyskusję. Bardzo proszę o opinie
komisję finansów pan Piotr Kułakowski

Piotr  Kułakowski-  przewodniczący  komisji: Komisja  finansów  pozytywnie  opiniuje  projekt
uchwały.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Dziękuję  bardzo,  ja  komisja
infrastruktury i pani Jadwiga Bienisiewicz. 

Jadwiga  Bieniusiewicz  –  przewodnicząca  komisji:  Komisja  Infrastruktury  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwał, wniosków nie powzięła.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Skoro nie ma wniosku w takim razie
przychodzimy do głosowania Proszę przygotować tablety. jeszcze jeszcze radny.
Dziękuję przechodzimy do głosowania za pomocą podniesienia ręki. Kto z państwa radnych jest za
przyjęciem projektu uchwały proszę podniesienie ręki. Dziękuję. Kto jest przeciw, 
kto się wstrzymał. Dziękuję. Za głosowało 11 radnych 1 było przeciw 9 się wstrzymało.

AD.  4.
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Przechodzimy do punktu 4 po którym
ogłosimy chwilę przerwy.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania
wody i  odprowadzania  ścieków na  terenie  gminy  Sokółka  i  przekazanie  go  do zaopiniowania.
Bardzo proszę pan Antoni Stefanowicz 
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Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza:Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni
państwo.  Potrzeba wprowadzenia do projektu tej uchwały wynika ze zmiany Prawa budowlanego
innych ustaw na 19 września 2020 roku który określa  wprowadzenie nowych regulaminów do 18
września roku bieżącego i najistotniejsze zmiany, które są potrzebne do naniesienia to okresy jakich
należy  wydać  warunki  przyłączenia,  artykułu  19a   w  zabudowie  zagrodowej  do  21  dni,  w
pozostałych przypadkach do 45 dni okres ważności przełączenia 2 lata.  W tej chwili podejmuje
uchwałę która zostanie przekazana i oczywiście wykradają podejmie zostanie przekazane do organu
jak wróci z organu regulacyjnego będzie to uchwały podjęte i będzie to już prawo miejscowe czyli
publikacja  w  wyniku  dzienniku  urzędowym województwa  podlaskiego.  Merytoryczne  sprawy
Bardzo proszę zwrócić się ewentualnie do pana prezesa Tomasza breńki

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:Dziękuję czy pan Prezes chce zabrać
głos w tym punkcie czy odpowie na jakieś pytania ewentualnie które się pojawi

Tomasz Breńko – prezes MPWiK: Oczywiście Chętnie odpowiem na jakieś pytania tylko tak

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Czy są jakieś pytania?

Tomasz Breńko – prezes MPWiK: tak skrótowo ten regulamin już istniał na sesji rady miejskiej w
poprzedniej  kadencji.  To jest  ten sam regulamin został  zmieniony tylko  jeden punkt  dotyczący
terminu wydawania  warunków technicznych w naszym przypadku Uznaliśmy że  nie  ma sensu
czekać 45 dni 30 dni w skomplikowanych sytuacjach wystarczy, więc taka zmiana nastąpiła 

Piotr Karol Bujwicki -  Przewodniczący Rady Miejskiej:Czy są jakiś pytania? J eżeli  nie,  to
przechodzimy  do  opinii  komisji  na  pewno,  za,   tym zajmowała  komisja  infrastruktury  bardzo
proszę.

Jadwiga  Bieniusewicz  –  przewodnicząca  komisji: Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały.

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:  Dziękuję  bardzo  przychodzimy do
głosowania Proszę przygotować tablety bardzo proszę 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: jakieś problemy techniczne Rozumiem.
W takim razie kończę tutaj głosowanie Kto z państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały
proszę podniesienie ręki Kto jest przeciw kto się wstrzymał Dziękuję za głosowało 19 radnych 2
wstrzymało, Okej wszystko. Dziękuję bardzo i Ogłaszam 10 minut przerwy.

Ewa  Kulikowska-  Burmistrz  Sokółki: Jeszcze  zanim  przewodniczącym  zanim  wszyscy  się
rozejdą do celów procesowych Bardzo bym prosiła danymi do wglądu skoro tam nie ma podpisów
To nie ma czego się bać Daj mi do wglądu tego anonimu który pan odczytał publicznie bo to do tej
szyny nie mojej rodziny i szkalowań 

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Z tego  co  dostałem informację  to
państwo dostaliście to też.

Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki: Nie mamy, nie więc bardzo.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Skoro do mnie.

Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki: Skoro to jest jawne to bardzo proszę o udostępnienie mi. 
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Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Oczywiście,  ja  poproszę,  żeby
zeskanować też i radnym

Ewa Kulikowska- Burmistrz Sokółki: Radnym też.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Tak, tak zaraz będzie skan.

Dobrze będziemy kontynuować sesję aczkolwiek widzę, że sporo radnych nie ma po przerwie 

AD.  5.
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dobrze,  także jeżeli  radni są to to
dojdą będzie to widać przy głosowaniu. Szanowi Państwo  przechodzimy do punktu piątego projekt
uchwały  zmieniają  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sokółka nie wiem kto przedstawił Bardzo
proszę pan pełnomocnik Stefanowicz

Antoni  Stefanowicz  –  Pełnomocnik  Burmistrza:  Panie  przewodniczący,  Szanowni  państwo
potrzeba zmiany przedmiotowej uchwały wynika zaistniałej awaryjnej sytuacji. Organ - Burmistrz
Sokółki  był  zmuszony  czasowo  odebrać  11  sztuk  bydła  dla  mieszkańca  Sokółki  na  wniosek
Powiatowego Inspektora weterynarii i zmiany polegają na dopisaniu jeszcze jednego gospodarstwa
bo  gospodarstwo  w  Puciłkach odmówiło  że  przyjęcia  Zresztą  zgodnie  zgodnie  przepraszam,
zgodnie z zapisami ustawowymi w ustawie o ochronie zwierząt to kolejne gospodarstwo zostało
wyłonione   na  zasadzie  oferty.   To  była  jedyna  oferta  na  publiczne  ogłoszenie  które  zostało
opublikowane  na  naszej  stronie.  Proponujemy  zwiększyć  Tutaj  podajemy  adres  gospodarstwo
położone we wsi  Zamczyska 4.  Istnieje potrzeba zwiększenia na tym etapie tak mi się  wydaje o
15000  mieliśmy  kwotę dla  gospodarstwa zastępczego  4  800  przewidziano  proponujemy
zwiększenie  o  15  tysięcy.  środki  wydatkowane  przez  urząd  mogą  być  w  trybie  postępowania
administracyjnego  zwrócone  gminie,  ale  to  potrwa  ponieważ  najpierw  jest  decyzja  decyzja  o
czasowym odebraniu zwierząt jest w trybie nadzwyczajnym została wydana. Nasz mieszkaniec ma
3 dni na złożenie odwołania,  SKO - 7 dni na rozpatrzenie tego odwołania, jeżeli decyzja będzie
ostateczna prawomocna, będzie można ewentualnie kolejną decyzję określającą nakłady i  zwrot
tych nakładów  do  budżetu  Gminy  Sokółka.  Proszę  o  przyjęcie  w  przedstawionym brzmieniu
projektu 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:: Dziękuję bardzo otwieram dyskusję W
tym punkcie, nie widzę.  W takim razie proszę o opinie komisji infrastruktury nie opiniowana w
takim razie komisję finansów a rolnictwa. Tak bardzo proszę

Wojciech Czabatorowicz  - przewodniczący komisji:  Opinia komisji rolnictwa jest pozytywna.
Wniosków nie powzięła.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:  Dziękuję  bardzo  bardzo  komisja
finansów nie nie opiniowała. W takim razie przychodź głosowania 
Dziękuję bardzo przechodzimy do głosowania za pomocą podniesienia ręki,kto z państwa jest za
przyjęciem proszę o podniesie ręki. Kto jest co jest przeciw, Kco się wstrzymał Dziękuję bardzo 15
radnych głosowało za, 6 radnych ne brało udziału w głosowaniu. Uchwała przeszła.

AD.  6.
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Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej: Przechodzimy do punktu 6 projekt
uchwały w sprawie zaliczenia dróg w kategorii dróg gminnych oraz ustalenie chwili  przebiegu.
Bardzo proszę o przedstawienie projektu Pan Antoni Stefanowicz

Antoni  Stefanowicz  –  Pełnomocnik  Burmistrza:  Panie  przewodniczący,  Wysoka  Rado,
Szanowni państwo. Projektu uchwały jest tożsamy z treścią uchwały podjętej 27 maja przez Radę
Miejską w Sokółce i  wynika z naszego błędu redakcyjnego w pisaliśmy, że uchwała wchodzi w
życie z dniem podjęcia,  właściwe brzmienie wchodzi w 14 dni od dnia publikacji  w  dzienniku
urzędowym  województwa  podlaskiego.  Na  zasadzie  takiej  umowy  dzentelmeńskiej  z  organem
nadzoru umówiliśmy się, że to uchybienie  przedstawimy do poprawy Radzie Miejskiej w Sokółce 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo otwieram dyskusję w
tej sprawie. Nie widzę chętnych. Bardzo proszę komisja infrastruktury 

Jadwiga Bieniusewicz – przewodnicząca komisji:  Pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: i tylko komisja infrastruktury chyba się
zajmowała tą sprawą także przychodzimy do głosowania 

Dziękuję bardzo Przechodzimy teraz do głosowania za pomocą podniesienie ręki to z państwa jest
za przyjęciem projektu uchwały proszę podniesienie ręki co jest przeciw kto się wstrzymał 

Dziękuję  bardzo  za  głosowało  17  radnych  4  radnych   nie  brał  udział  w  głosowaniu  uchwała
przeszłam.

AD.  7.
Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady Miejskiej:przechodzimy do punktu  siódmego 
projekt  uchwały  projekt  uchwały  w  sprawie  zaliczenia  dróg  do  kategorii  dróg  gminnych  oraz
ustalenia ich przebiegu

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza:  To już było

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: a  przepraszam projekt  uchwały  w
sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Sokółce tu chodziło o ulice Magnoliową. Bardzo proszę
o przedstawienie projektu uchwały Pan Adam Stefanowicz 

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza:  panie przewodniczący Wysoka Rado Szanowni
państwo  przekładane  projekt  nadanie  nazwy  ulicy  magnoliowej  w  treści  mają  państwo
przedstawione numery działek jest również dołączony załącznik graficzny.  projekt uchwały został
sporządzony wniosek mieszkańców którzy są wybudowani w tym miejscu. 

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Dziękuję  otwieram  dyskusję  w
tym punkcie, nie widzę zamykam dyskusję Proszę opinie komisji infrastruktury 

Jadwiga bienisiewicz: komisja Infrastruktury pozytywnie zapanowała projekt uchwały

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:Dziękuję  bardzo  przechodzimy  do
głosowania za pomocą tak to na tabletach bardzo proszę 
dziękuję  bardzo jeszcze  jeden radny który jest  sali i  dwóch którzy  są na sali  nie  zagłosowało.
Dziękuję bardzo przechodzimy do głosowanie za pomoc o podniesienie ręki Kto z państwa radnych
jest przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki
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kto jest przeciw ,kto się wstrzymał Dziękuję bardzo, za głosowało 20 radnych 1 rady nie brał udział
w głosowaniu uchwała przeszła.

AD. 8.
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:Przechodzimy do punktu 8 uchwały w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  międzygminnego dotyczącego przekazania
Gminy  Szudziałowo  zadania  gminy  Sokółka  z  zakresu  organizacji  publicznego  transportu
zbiorowego bardzo przedstawienie projektu uchwały pan Antoni Stefanowicz 

Antoni Stefanowicz – Pełnomocnik Burmistrza: Panie przewodniczący Wysoka Rado Szanowni
państwo,  wójt  gminy  Szudziałowo  zwrócił  się  do  burmistrza  Sokółki  w  sprawie  zawarcia
porozumienia  międzygminnego  dotyczącego  przekazania  gminie  Szudziałowo organizacji
publicznego  transportu  zbiorowego  na  terenie  gminy  Sokółka  na  linii  komunikacyjnej  Nowe
Trzcianno- Sokółka  Nowe Trzcianno. Istotą  w ślad podjętej uchwały podpisanego porozumienia
będzie  brak  wkładu  finansowego  Gminy  Sokółka  dofinansowanie  tej  linii, natomiast  wkładem
finansowym  do tego przedsięwzięcia Gminy Sokółka będzie utrzymanie przystanków na terenie
gminy Sokółka. Dziękuję. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:Dziękuję bardzo otwieram dyskusję W
tym punkcie bardzo proszę nie widzę chętnych zamykam dyskusję Bardzo proszę o opinie komisji
infrastruktury 

Jadwiga Beniusewicz – przewodnicząca komisji:  Komisja infrastruktury pozytywnie zapanowała
projekt uchwały.

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dziękuję  bardzo i  chyba pozostałe
komisję  tym  się  nie  zajmowały  także  w  związku  z  tym  przychodzimy  do  głosowania  Proszę
przygotować tablety 
Dziękuję bardzo, przychodzimy do głosowania za pomocą poniższej ręki.Kto z państwa  radnych
jest  za przyjęciem projektu uchwały proszę podniesienie ręki to jest  przeciw kto się wstrzymał
Dziękuję bardzo za głosowało 20 radnych 1 radny nie brał udział w głosowaniu uchwała przeszła 

AD.  9. 
Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej:  Przechodzimy do punktu kolejnego
dziewiąty projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego podwyższenia kapitału zakładowego
spółki  pod  nazwą  przedsiębiorstwo  produkcyjno-usługowo-handlowe  Agromech Spółka  z
ograniczoną odpowiedzialnością Bardzo proszę o przedstawienie projektu uchwały.

Adam Juchnik Z-ca Burmistrza Sokółki: Panie  przewodniczący Wysoka Rado.  Szczegółowo
pewnie nie przedwczesna No bo właściwym punkcie czyli zmiany w budżecie szczegółowo były
prezentowane  przesłanki  przemawiające  za  tym  żeby  prosić  radę  o  podjęcie  przedmiotowej
uchwały.  Ja tylko ze znaczy, że jest  to stanowisko rady pamiętacie państwo uchwałę dotyczącą
podobnej podobnej operacji z MPWiK nie jest to upoważnienie burmistrza tylko stanowisko rady.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dziękuję bardzo otwieram dyskusję W
tym punkcie  Czy ktoś z państwa radnych co jeszcze zabrać głos w tym punkcie pan radny Piotr
Kułakowski bardzo proszę 

Piotr Kułakowski – radny: kiedy otrzymamy list który pan przeczytał.
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Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: otrzymacie  państwo  wtedy  kiedy
obsługę rady miejskiej zeskanuję to i otrzymacie.

Piotr Kułakowski – radny: Ale przewodniczący jest to punkt,  jest to punkt w którym omawiana
Agromech.  Pan poruszył to w budżecie.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Szanowni państwo, ja nie widzę 
takiej potrzeby.

Piotr Kułakowski – radny: Ale dlaczego pan raz widzi potrzebę, raz nie widzisz potrzeby.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Ale  ja  przed  chwilą  przeczytałem
gdybym powiedział państwu, że jest takie pismo i  go nie przeczytał no to rozumiem że wtedy, a
teraz szanowni państwo otrzymacie w momencie kiedy zakończymy sesja ja poproszę tutaj Pana
Kamila  o to żeby. 

Piotr Kułakowski – radny: To ja w takim razie składam wniosek o przygotowanie tego pisma w
trakcie   przerwy żebyśmy mogli się zapoznać przed głosowaniem z tym pisaniem  

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Ale szanowni Państwo

Piotr Kułakowski – radny: Proszę o ogłoszenie przerwy, była przerwa.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Była przerwa, oczywiście

Piotr Kułakowski – radny: Była przerwa, była przerwa,  był czas, żeby to załatwić, nie rozumiem
dlaczego tego nie ma.

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Szanowni  Państwo.  Nie  wiem jak
mielibyśmy to zrobić jeżeli tutaj nie dysponujemy sprzętem. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Urząd

Piotr Kułakowski – radny: Dajemy radę. 

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Otworzymy urząd jak najbardziej. 

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Nie  poddaje  tego   wniosku   pod
głosowanie, jeżeli są.

Piotr Kułakowski – radny:   Ja składom wniosek  panie przewodnicząca wniosek formalny  ma
pan obowiązek poddać go pod głosowanie.  

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  ale  mogę tych wniosków mogę nie
poddawać pod głosowanie, takie mam prawo

Piotr Kułakowski – radny:  Ja, podtrzymuje swój wniosek.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Także, Szanowi Państwo oczywiście
czy ktoś z państwa chciałby jeszcze zabrać głos w tej sprawie. Jeżeli nie. 
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Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki:  Ja tylko mam pytanie odnośnie Agromechu i tego co pan
przeczytał zrozumiałam, że pan zaraz zleci po zakończeniu sesji kserokopie tego i rozda 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Ja nic nie będę rozdawał 

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki:  A nie, nie, nie, nie, to pan udostępnia, więc ja zakazuje
swoim pracownikom, chyba że pan na piśmie wyda polecenie rozdawania.

Piotr Karol Bujwicki -  Przewodniczący Rady Miejskiej: Ale,  Szanowni Państwo przecież to
pismo do Urzędu Miejskiego więc też możecie. 

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki:  Nic nam nie wiadomo czy trafiło.  Pan, pan zobowiązał
się pan przynosi odpowiedzialność i niech pan udostępniana. 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Szanowni państwo tak jak powiedział
skan tego pisma zostanie wam przekazany przez obsługę rady.

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Nie przez obsługę rady, tylko przez pana maila.

Piotr Karol Bujwicki  -  Przewodniczący Rady Miejskiej: Bardzo przepraszam pani burmistrz
pracownik do obsługi rady moim pracownikiem tak samo jak obsługa prawna jeszcze iluś tam
pracowników, którzy zgodnie  z ustawą o samorządzie gminnym mi bezpośrednio podlegają i ja
jestem i zwierzchnikiem. 

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki:  To Proszę również w tym przypadku wydać polecenie
pisemne.

Piotr Kułakowski – radny: Panie przewodniczący.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Ale bardzo przepraszam, ale to ja będę
wydawał polecania w formie jaką chcę, jaką uważa, ale pani Pani Burmistrz .
Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Tylko mi zależy na tym że pan pisemnie.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dlaczego mam pisemnie. 

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki:  Nam  bardzo zależy bo pan przeczytał to i wziął na siebie
odpowiedzialność.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Dobrze, Dobrze, Dobrz. 

Piotr Kułakowski – radny: Panie Przewodniczący, Pan jest Przewodniczącym Rady i reprezentuje
Pan całą radę 

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Oczywiście, że tak i dla tego formę
przekazanie tego pisma przekazać w formie przeczytania. Także, Szanowi Państwo,

Piotr  Kułakowski – radny:  ja panu nie przesadzałem, jeśli pan reprezentuje radę  powinni się
liczyć z tymi których pan reprezentuje liczyć z tymi.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Oczywiście że  tak, ale no nie wiem czy
państwo nie słyszeli treści tego pisma starałem się wyraźnie czytać.
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Piotr Kułakowski – radny: Pan sobie wybierał treść.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej::  nie, nie wybierałem sobie treści, tylko
sobie. Tylko całymi nazwiskami.

Piotr Kułakowski – radny: Zapowiedział pan, że wybierze treść

Ewa Kulikowska – Burmistrz Sokółki: Wybrał pan sobie treść, bo nie wszystko pan przeczytał
jeszcze.

Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej: Dobrze,  Dobrze.  Państwo  nie
słyszeliście ponieważ panie Ewa Karczewska troszeczkę zagłuszała

Piotr Kułakowski – radny: Oj

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: ale szanowni państwo czy ktoś jeszcze
chciałby zabrać głos w punkcie dziewiątym. Jeżeli nie w takim razie jeżeli też nie widzę wniosków
tutaj formalnych w takim razie zamykam dyskusję  w tym punkcie.  Przechodzimy do głosowania
Bardzo  proszę  o  tabletów.  Dziękuję  bardzo  Przechodzimy  teraz  do  głosowania  za  pomocą
podniesienie ręki. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały proszę podniesienie
ręki  Dziękuję  bardzo  Kto  jest  przeciw.  Kto  się  wstrzymał.  Dziękuję  bardzo.  Za  głosowało  11
Radnych 9 radnych było przeciw 1 radny nie brał udział w głosowaniu. Dziękuję bardzo uchwała
przeszła.

AD. 10. 
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej: Przechodzimy do punktu 10 projekt
uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych i publicznych
szkół i  placówek  oświatowych oraz osoby fizyczne i  prawne niebędące jednostkami samorządu
terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli  prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.
Bardzo proszę o przedstawienie projektu uchwały pan sekretarz Piotr Romanowicz.

Piotr Romanowicz - Sekretarz:  Uchwałą w tym temacie była podjęta na sesji rady miejskiej w
miesiącu maju jednak ze względu na rozstrzygnięcie nadzorcze regionalnej izby obrachunkowej,
która stwierdziła nieważność powyższej uchwały. Dokonano jej jakby poprawy, poprawa dotyczyła
artykułu 10, który mówi że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w
dzienniku  urzędowym  województwa  podlaskiego,  także  skorygowano  numerację  załączników
ponieważ była niespójność między podanymi numerami w tekście uchwały oraz załącznikami. Jeśli
chodzi o zakres merytoryczny zakres w zmianie dziękuję.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:dziękuję bardzo otwieram dyskusję W
tym punkcie Kto z państwa chciałby zabrać głos nie widzę zamykam dyskusję przechodzimy do
głosowania. A przepraszam, a czy komisję jakieś komisja chyba Oświaty. Tak bardzo proszę pan. 

Michał Tochwin – przewodniczący komisji: Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:  Dziękuję  bardzo  przechodzimy do
głosowania  Dziękuję bardzo przechodzimy do głosowania za pomocą Szeregi z państwa danych
jest za przyjęcie projektów ale proszę podniesienie ręki. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem
projektu uchwały proszę o poniesienie reki. dziękuję bardzo wszyscy radni obecnie tu na sali byli
za. Uchwała Przeszła.
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AD. 11.
Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Przechodzimy do punktu 11 projekt
uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla
uczniów mieszkających na terenie Gminy Sokółka. Bardzo proszę pani dyrektor Marta Półtorzycka 

Marta Półtorzycka -  dyrektor OPS: Panie przewodniczący Wysoka Rado, państwo pochyliliście
się nad wnioskiem na sesji 28 czerwca i  ta uchwała  przeszła.  My jednak jak Ośrodek Pomocy
Społecznej postanowiliśmy wyjść naprzeciw prośbą rodziców, ponieważ w poprzednim wniosku
rodzic czworga dzieci na przykład składając wniosek o stypendium socjalne musiałby wypełnić
cztery odrębne wnioski teraz wypełnia jeden wniosek na czworo dzieci to się zmieniło ponieważ w
tej uchwale regulamin się  nie zmienił, zmienia się tylko załącznik nr 1.  W załączniku nr 1 do w
którym jest wniosek o przyznanie stypendium szkolnego właśnie zmieniło się to, że jeden rodzic
wniosek na czworo dzieci,  a nie cztery wnioski oddzielnie,  również dostaliśmy kwotę wielkość
gospodarstwa  rolnego  która  się  wlicza  do  dochodu  razy  hektar  przeliczeniowy  i  klauzulą
informacyjną odnośnie RODO, która jest  aktualizowana i która jest już do potrzeb dostosowana do
potrzeb  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Sokółce.  Jeżeli  macie  państwo  jakąś  jakieś  pytania  z
przyjemnością odpowiem.

Piotr Karol Bujwicki - Przewodniczący Rady Miejskiej:  Dziękuję bardzo otwieram dyskusję W
tym punkcie może zaproszę pytania do pani dyrektor  Jeżeli  nie to  zamykam dyskusję  i  bardzo
proszę o opinie Komisji Oświaty 

Michał Tochwin – przewodniczący komisji: Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Piotr Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:Dziękuję  bardzo  opinia  pozytywna.
przechodzimy do głosowania przygotować tablety. Dziękuję bardzo że wrócimy do głosowania za
pomocą podniesienie ręki kto z państwa  radnych jest  za przyjęciem projektu uchwały proszę o
podniesienie ręki .Dziękuję wszyscy radni to obecni przyjęli projekt uchwały. Uchwały przeszła.
Marta Półtorzycka dyrektor OPS : Dziękuję bardzo. 

AD. 12.
Piotr  Karol  Bujwicki  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej:  Przechodzimy  do  punktu  12 
zamknięcie sesji,  ale zanim to uczynię.  Chciałbym państwa serdecznie zaprosić  także na Letnią
Akademia Wiedzy o  Tatarach którą organizuje Stowarzyszenie  Lokalna  Grupa  Działania „Szlak
Tatarski”, która odbędzie się 28 sierpnia w Sokółce na ul. Piłsudskiego gwiazdą wieczoru będzie
zespół zespół Top One. Dziękuję serdecznie. Z uwagi na fakt, że wyczerpaliśmy porządek obrad.
Zamykam XLI sesję Rady Miejskiej

Protokołował: Przewodniczył:

Kamil Piotr Jurgiel Piotr Karol Bujwicki

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w
Sokółce. 
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